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П Р О Т О К О Л  № 9 

от деветото заседание на Великотърновския общински съвет,  

проведено на 25.04.2024 г. от 09:00 часа в Голямата зала на Община Велико Търново. 

Присъстват 33 общински съветници. Отсъстват Сунай Мунков, Христо Бонджолов. По 

уважителни причини отсъстват Калина Широкова и Димитър Манолов. Присъстват 

Христо Медникаров – км.наместник с. Габровци, Снежана Първанова – кмет гр. 

Дебелец, Милен Мирчев – кмет с. Водолей, Николай Теодосиев – км. наместник с. 

Дичин, Янко Първанов – кмет с. Вонеща вода, Петя Тотева – кмет с. Плаково, 

Десислава Иванова – кмет с. Миндя. 

 

Заседанието беше открито от председателя на Великотърновския общински 

съвет г-н Венцислав Спирдонов.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Налице е необходимият кворум за 

провеждане на днешното заседание. 

Откривам деветото заседание на Великотърновския общински съвет.  

Постъпили са заявления за изказване от граждани. 

Преди да преминем към дневния ред, на основание чл. 98, ал.1 от Правилника 

давам думата за изказване на г-н Венцислав Узунов. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ УЗУНОВ: Разчувстван съм все още от химна и се сетих 

как ме бяха натикали в казармата и първите два месеца то не беше пеене, то не беше 

сълзи и т.н., така че ще ме извините, ако съм разчувстван все още. 

На миналата сесия завърших с това, че имам усещането, че Търново е било 

във война. След като се запознах с отговора на г-н Панов, имам усещането, че войната е 

загубена. Помните онези разрушени постройки, снимките бяха на таблото и сега ще Ви 

зачета част от отговора: „При констатирано увреждане или унищожаване на сграда, 

недвижима културна ценност, Община В. Търново сезира по компетентност 

Инспектората за опазване на културното наследство на Министерството на културата“. 

По-горе се казва, че Общината не може да направи почти нищо.  

Дами и господа, общински съветници, моето усещане е, че войната е загубена.  

По другата точка, което ми е отговорено – дали са  налице свободни, незаети 

работни места и т.н., ще зачета само абзаца, който много ме заинтригува: „Информация 

за числеността може да бъде намерена на сайта на Община В. Търново“. След това следва 

сайтът.  

Г-н Панов и всички останали от администрацията, когато поискам отговор, 

очаквам да получа отговор, а не напътствие. Толкова по тези въпроси. Надявам се те да 

бъдат взети под внимание! 

Днешните ми питания са: Общинска собственост ли е инфраструктурният 

обект „Автогара „Запад“ и ако - да, как се стопанисва същият? Предварително искам да 

подчертая, че отговори ми бяха дадени, за което благодаря на заместник-кмета. 

Вторият ми въпрос: Има ли отдадени във владение на трети лица сгради, 

използвани в миналото като учебни заведения за деца в предучилищна възраст и ако - да 

– защо не се прекратят правоотношенията с тези лица, за да могат обектите да се ползват 

по предназначение, вместо да се изразходват средства за, да речем, нови градини? 
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Искам накрая да отговоря на онези общински съветници, които ни питат 

какво правим тук. Отговарям: това правим. 

Благодаря! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Желаете ли устен отговор? 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ УЗУНОВ: Не. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказване на г-н 

Недялко Неделчев. 

Г-н НЕДЯЛКО НЕДЕЛЧЕВ: Днешното ми изказване ще протече по малко 

по-различен начин, отколкото друг път.  

Мисля да започна с питането си към г-н Панов, а то е по отношение на един 

стар и доста наболял проблем. На мултимедията се виждат снимки от най-прекия път 

между Старата част и гара Трапезица. Това са стълбите към тунелите, които повече от 

30 г. нито една администрация и нито един кмет не намериха време и средства да ги 

ремонтират. Просто това, което виждаме на снимките, е покъртително и не знам какво 

чакаме – да стане някой инцидент? Няма никакви табели, които да предупреждават, че 

са опасни; преминаването оттам е свободно и се надявам администрацията да вземе под 

внимание този проблем и да се направи нещо, поне елементарно, защото това е част от 

облика на Старата част и на града ни.  

Това е по питането ми за днес. 

По принцип заставам на тази трибуна, за да поставя важни и наболели 

проблеми, които касаят голяма част от гражданите и мисля, че присъствието на граждани 

във Великотърновския общинския съвет е еманация на демокрацията и така като гледам, 

всички в залата са /или поне така смятам/ радетели за демокрацията, но може би за някои 

хора думата „демокрация“ е малко по-особена – когато работи само в тяхна полза.  

Срещнахме всякакви емоции и отношение от страна на общински съветници 

по отношение на нашето присъствие в Общинския съвет. Тези, които бяха с усмивка, с 

пренебрежение, мога да приема, но обидите и ругатните не мога да приема.  

Надявам се, г-н Председател, че няма още въведена атестация от Церова 

кория, за да питам, защото аз си нося удостоверение за психическа пригодност за 

успокоение на общинския съветник от варненската партия, който в момента ме гледа. 

Много моля да вземете отношение като председател по този проблем! Искам да знам 

дали ръководството на Общинския съвет толерира просташкото отношение на общински 

съветници към граждани, или не.  

Също така ще Ви помоля да дадете думата на въпросния общински съветник, 

за да каже с какво ние пречим на работата Ви! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Желаете ли устен отговор? 

Г-н НЕДЕЛЧО НЕДЕЛЧЕВ: Не. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проектът за дневен ред е от 34 точки. 

 

1. Питане от Ангел Янчев – общински съветник, Вх. № 508/15.04.2024 г. 

2. Питане от Валерия Дончева и Ирена Стасинопулу – общински съветници, Вх. № 

511/16.04.2024 г. 

3. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 512/16.04.2024 г.   
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4. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.03.2024 г., Вх. № 

504/10.04.2024 г. 

5. Информация за текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със средства 

от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 490/10.04.2024 г. 

6. Информация за готовността на общинските училища и детски градини за прием на деца 

и ученици за учебната 2024/2025 година и Отчет за изпълнение на Бюджет 2023 година 

за общинските учебни институции, прилагащи делегиран бюджет, Вх. № 

472/05.04.2024г.  

7. Доклади за осъществените дейности за 2023 г. на народните читалища на територията на 

Община Велико Търново, Вх. № 474/08.04.2024 г. 

8. Определяне на трима представители от Великотърновски общински съвет за участие в 

комисия за определяне на носител на Награда „ 24 май“ на Община Велико Търново, Вх. 

№ 496/10.04.2024 г. 

9. Годишен план за развитие на социалните услуги за 2025 година на Община Велико 

Търново, Вх. № 501/10.04.2024 г. 

10. Отчет за дейността на Общинския съвет по наркотични вещества за 2023 г., План за 

действие на Общинския съвет по наркотични вещества за 2024 г. и Програма за 

превенция на употребата и злоупотребата с психоактивни вещества сред младите хора в 

Община Велико Търново 2024 – 2028 г., Вх. № 502/10.04.2024 г. 

11. Отпускане на средства за финансово подпомагане на изследвания и процедури, свързани 

с лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на семейни начала с 

репродуктивни проблеми на територията на Община Велико Търново, Вх. № 

503/10.04.2024 г. 

12. Отчет за 2023 г. за изпълнение на Програма за опазване на околната среда на територията  

на Община Велико Търново 2022 – 2027 г., Вх. № 458/01.04.2024 г. 

13. Отчет за периода 01.09.2023 г. до 31.12.2023 г. на План за контрол и поддръжка на 

площадките за игра на територията на Община Велико Търново, Вх. № 459/01.04.2024 г. 

14. Провеждане на извънредно заседание на общото събрание на Асоциацията по ВиК на 

обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, 

гр. Велико Търново, Вх. № 495/10.04.2024 г. 

15. Утвърждаване на допълнителен годишен план за ползване на дървесина от горските 

територии, собственост на Община Велико Търново за 2024 г. и приемане начина за 

нейното ползване, Вх. № 497/10.04.2024 г. 

16. Продажба на недвижим имот – апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 487/09.04.2024 г. 

17. Продажба на недвижим имот – апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 488/09.04.2024 г. 

18. Безвъзмездно прехвърляне на право на собственост върху недвижим имот в полза на 

Държавата, гр. Велико Търново, Вх. № 514/17.04.2024 г. 

19. Публични търгове с явно наддаване за продажба на недвижими имоти, с. Габровци, Вх. 

№ 480/09.04.2024 г. 

20. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Дебелец, Вх. № 

485/09.04.2024г. 

21. Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Водолей, Вх. № 

327/16.02.2024 г. 

22. Учредяване право на строеж върху общинска земя, с. Водолей, Вх.  № 486/09.04.2024 г. 

23. Учредяване право на строеж, гр. Велико Търново, Вх. №479/09.04.2024 г. 

24. Учредяване на  безвъзмездно  право на ползване върху недвижим имот – частна 

общинска собственост, с. Дичин, Вх. № 482/09.04.2024 г. 

25. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот – частна общинска 

собственост, с. Вонеща вода, Вх. № 483/09.04.2024 г. 
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26. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот – частна общинска 

собственост, с. Плаково, Вх. № 484/09.04.2024 г. 

27. Утвърждаване на експертни оценки на недвижими имоти, с. Къпиново, Вх. № 

481/09.04.2024 г. 

28. Изменение на Решение № 78/25.01.2024 г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 

478/09.04.2024 г. 

29. Отмяна на Решение № 114/29.02.2024 г. на Великотърновски общински съвет за 

продажба на общински жилищен имот, Вх. № 467/04.04.2024 г. 

30. Отмяна на Решение № 46/21.12.2023 г. на Великотърновски общински съвет  за продажба 

на общински жилищен имот, Вх. № 468/04.04.2024 г. 

31. Одобряване на Проект за Подробен устройствен план – парцеларен план за линеен 

обект на техническата инфраструктура, с. Миндя, Вх. № 391/13.03.2024 г. 

32. Даване разрешение за изработване на Проект за изменение на ОУП на Община Велико 

Търново и в частта за схема на пътната мрежа и Подробен устройствен план – 

Парцеларен план за елементите на транспортната техническа инфраструктура, с. Малки 

чифлик, Вх. № 499/10.04.2024 г. 

33. Извършени разходи за командировки в страната от Даниел Панов - кмет на Община 

Велико Търново, за периода 01.01.2024  - 31.03.2024 година, Вх. 498/10.04.2024 г. 

34. Извършени разходи за командировки в страната от Венцислав Спирдонов – Председател 

на Великотърновски общински съвет, за периода 01.01.2024 г.– 31.03.2024 година, Вх. № 

494/10.04.2024 г. 

 

Давам думата за изказвания по дневния ред. 

Г-н МИХАИЛ МИХАЛЕВ: Вчера с мен се свързаха хора от търговските 

обекти около „Беляковско шосе“, около „Краков“ и новообновеното кръстовище там с 

молба към мен и към колегата Йордан Свраков да поставим въпроса на днешното 

заседание на Общинския съвет. Знаете проблема, всички сте запознати с него, не е 

необходимо да го обсъждаме. Предлагам включване в дневния ред на точка под номер 4 

или „последна“, както прецените, за да обсъдим възможността за справяне с проблема 

„изграждане на паркоместа за снабдяване на търговските обекти там със стоки“; дали е 

възможно и необходимо да обсъдим всички заедно този въпрос.  

Мисля, че когато правим нещо ново, като това  кръстовище, трябва да 

отговорим на изискванията на хората и да се съобразим с техните необходимости и 

нужди.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ако може, да уточните Общинският 

съвет какво решение трябва да вземе по тази тема, конкретно! 

Г-н МИХАИЛ МИХАЛЕВ: Да вземем решение да направим, ако трябва, 

паркоместа, джобове. Сега вече влизаме в конкретика на точката. Затова предлагам.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Аз разбирам, че сме в предизборна 

ситуация, но наистина някои граници не трябва да бъдат преминавани в Общинския 

съвет.  

Какво точно решение в момента трябва да вземем? Запознати ли са колегите 

с тази точка, има ли становище от администрацията? Имат ли право пет души да говорят 

от името на общността? Минали ли са всички съгласувателни процедури по това 

кръстовище? Някой дал ли е някакво становище при съгласувателните процедури?  
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И един въпрос извън темата: някой виждал ли е в някоя страна, която сте 

посещавали, да се спира на кръстовището да си купиш баничка? Аз не съм и съм 

категорично против да използваме Общинския съвет за баничарница.  

Извинявайте, г-жо Дончева, че взех думата! 

Г-н МИХАИЛ МИХАЛЕВ: Съвсем не взех думата да предложа тази точка, 

за да създам някакъв смут и да наричам Общинския съвет „баничарница“, нито пък „пиле 

на жар“, нито пък „цветя“, нито пък всички търговски обекти, които са там. Вземам 

думата не защото предстои предизборна кампания, а защото има проблем. Има 

недоволство и това е проблем, който възникна след ремонта на кръстовището. Много 

пъти сме обсъждали неговите технически характеристики и се чудя как никой не 

предвиди един джоб към тротоарите, за да може някой да спре и да снабди търговските 

си обекти със стока, изобщо не говорим, за да си купиш баничка или да отидеш на някое 

от заведенията или на близките ресторанти там.  

Лично аз не харесвам да виждам нощно време и вечерно време спрени коли 

по кръстовището, което задръства движението, нито пък през деня. Според мен това не 

е редно, не е правилно, но очевидно всички го виждаме и това е факт. Ако има някаква 

възможност Общинският съвет да помогне за справяне с този проблем, аз бих подкрепил 

такова решение. Ако мислите, че не можем да вземем подобно решение, добре. 

Г-н ДРАГОМИР ЙОСИФОВ: Аз за пореден път искам да призова да 

избягваме емоционални действия, когато става въпрос за нещо, за което трябва човек да 

се изказва подготвен. Не може да се хвърлят едни думички във въздуха, които да са без 

абсолютно, нулево покритие! Когато искаме да поставим нещо като въпрос, молбата ми 

е следната: г-н Михалев, видели сте този проблем, имате средства като общински 

съветник за консултации, възлагате на един пътен инженер да даде едно предложение, 

което Вие, като отговорен общински съветник, да поставите пред Общинския съвет, да 

го разгледаме в комисии, да го разгледа администрацията, да мине в ПК по УТТП, след 

което Общинският съвет да е полезен. Уважаеми г-н Михалев, това по никакъв начин не 

е атака или нападение. Просто е молба. Не хвърляйте празни думички – „да помогнем“! 

Как да помогнем? За да помогнем, си има административен ред.  

Пак казвам – да не изземаме функциите на кмета на Община В. Търново! 

Кметът си има поглед как да си управлява общината, има си съответните комисии и, 

съответно, както видяхме и за автогара „Запад“, се намери решение, без да свикваме 

Общинския съвет. Като искате да помогнете, още веднъж Ви призовавам: елате 

подготвен! Неподготвен не идвайте, защото изглежда просто нелепо.  

И аз имам един въпрос към Вас, понеже видимо сте изключително 

заинтересуван по темата за хората, което е чудесно: кажете ми - досега било ли е законно 

паркирането и спирането на това място? 

Г-н МИХАИЛ МИХАЛЕВ: Г-н Йосифов, понеже ме провокирахте, няма как 

да не Ви отговоря.  

Дали аз съм подготвен, или не, не знам, обаче очевидно хората, които са 

правили този проект на така нареченото „кръгово кръстовище“, което създаде хаос във 

В. Търново, включително и на гостите на В. Търново, те са били неподготвени. И понеже 

тяхната неподготовка е довела до този проблем, аз с най-спокойния и най-добрия тон, с 

най-добри намерения предложих да разрешим този проблем. Така че не прехвърляйте 
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неподготвеността на някои хора, изграждали този проект, върху мен! Аз не съм инженер, 

но наистина виждам проблемите на хората. Онези, които не са били подготвени да ги 

видят, те сега стоят и мълчат. Така че, не ме обвинявайте, ако обичате! 

Г-н ДОНЧО БОРАДЖИЕВ: Считам, че доколкото днес няма представител 

на тези граждани, не виждам чисто формално каква точка или някакво изслушване 

можем да чуем на техния проблем, но той е явен.  

Аз по-скоро излязох на трибуната, за да изразя възмущението си. Не може да 

е това отношението към данъкоплатците във В. Търново. Естествено че не може да се 

паркира, за да се купи баничка, но в същото време имаше възможности за решение, 

доколкото има в някои части по-широк тротоар, или няма, просто се направи набързо. И 

този проект, когато се съгласуваше, беше съгласуван така, че да не може да завие рейсът. 

И изведнъж се появиха едни паркоместа за една частна сграда, а за бизнесите няма. 

Затова наистина считам, че има проблем, считам, че трябва да бъде адресиран, но 

доколкото няма техен представител и някаква организация, наистина логичното е да не 

е днес. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към гласуване.  

Подлагам на гласуване предложението на Михаил Михалев: включване в 

дневния ред: „Обсъждане на възможности за изграждане на паркоместа на кръстовището 

към бул. „България“, ул.  „Краков“. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: Въздържал се 

2. Ангел Янчев: Въздържал се 

3. Валентин Точков: Въздържал се 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: Против 

6. Георги Марков: Против 

7. Гюнай Далоолу: Против 

8. Деян Хаджийски: Против 

9. Дончо Бораджиев: За 

10. Драгомир Йосифов: Против 

11. Ирена Стасинопулу: За 

12. Йордан Свраков: За 

13. Калоян Янков: За 

14. Лили Матева: За 

15. Мавроди Калейнски: За 

16. Методи Петров: Против 

17. Михаил Михалев: За 

18. Росен Иванов: Против 

19. Соня Будева: За 

20. Стефан Войчев: За 

21. Стилян Найденов: Въздържал се 

22. Тихомир Нанев: Въздържал се 

23. Тодор Тодоров: Против 

24. Христо Стоев: Против 

25. Юлия Тонкова: Въздържал се 

С 10 „за“, 9 „против“, 6 „въздържал се“ предложението не беше прието. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване дневния ред. 
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Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Дневният ред беше подложен на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

6. Венцислав Спирдонов: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: За 

14. Ирена Стасинопулу: За 

15. Йордан Свраков: За 

16. Калоян Янков: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Методи Петров: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Михаил Михалев: Въздържал се 

21. Момчил Иванов: За 

22. Росен Иванов: За 

23. Соня Будева: За 

24. Стефан Войчев: Въздържал се 

25. Стилян Найденов: За 

26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: За 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

Дневният ред беше приет с 26 „за“, „против“ няма, 3 „въздържал се“. 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Питане от Ангел Янчев – общински съветник, Вх. № 508/15.04.2024 г. 

2. Питане от Валерия Дончева и Ирена Стасинопулу – общински съветници, Вх. № 

511/16.04.2024 г. 

3. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 512/16.04.2024 г.   

4. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.03.2024 г., Вх. № 

504/10.04.2024 г. 

5. Информация за текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със средства 

от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 490/10.04.2024 г. 

6. Информация за готовността на общинските училища и детски градини за прием на деца 

и ученици за учебната 2024/2025 година и Отчет за изпълнение на Бюджет 2023 година 

за общинските учебни институции, прилагащи делегиран бюджет, Вх. № 

472/05.04.2024г.  
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7. Доклади за осъществените дейности за 2023 г. на народните читалища на територията на 

Община Велико Търново, Вх. № 474/08.04.2024 г. 

8. Определяне на трима представители от Великотърновски общински съвет за участие в 

комисия за определяне на носител на Награда „ 24 май“ на Община Велико Търново, Вх. 

№ 496/10.04.2024 г. 

9. Годишен план за развитие на социалните услуги за 2025 година на Община Велико 

Търново, Вх. № 501/10.04.2024 г. 

10. Отчет за дейността на Общинския съвет по наркотични вещества за 2023 г., План за 

действие на Общинския съвет по наркотични вещества за 2024 г. и Програма за 

превенция на употребата и злоупотребата с психоактивни вещества сред младите хора в 

Община Велико Търново 2024 – 2028 г., Вх. № 502/10.04.2024 г. 

11. Отпускане на средства за финансово подпомагане на изследвания и процедури, свързани 

с лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на семейни начала с 

репродуктивни проблеми на територията на Община Велико Търново, Вх. № 

503/10.04.2024 г. 

12. Отчет за 2023 г. за изпълнение на Програма за опазване на околната среда на територията  

на Община Велико Търново 2022 – 2027 г., Вх. № 458/01.04.2024 г. 

13. Отчет за периода 01.09.2023 г. до 31.12.2023 г. на План за контрол и поддръжка на 

площадките за игра на територията на Община Велико Търново, Вх. № 459/01.04.2024 г. 

14. Провеждане на извънредно заседание на общото събрание на Асоциацията по ВиК на 

обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, 

гр. Велико Търново, Вх. № 495/10.04.2024 г. 

15. Утвърждаване на допълнителен годишен план за ползване на дървесина от горските 

територии, собственост на Община Велико Търново за 2024 г. и приемане начина за 

нейното ползване, Вх. № 497/10.04.2024 г. 

16. Продажба на недвижим имот – апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 487/09.04.2024 г. 

17. Продажба на недвижим имот – апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 488/09.04.2024 г. 

18. Безвъзмездно прехвърляне на право на собственост върху недвижим имот в полза на 

Държавата, гр. Велико Търново, Вх. № 514/17.04.2024 г. 

19. Публични търгове с явно наддаване за продажба на недвижими имоти, с. Габровци, Вх. 

№ 480/09.04.2024 г. 

20. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Дебелец, Вх. № 

485/09.04.2024г. 

21. Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Водолей, Вх. № 

327/16.02.2024 г. 

22. Учредяване право на строеж върху общинска земя, с. Водолей, Вх.  № 486/09.04.2024 г. 

23. Учредяване право на строеж, гр. Велико Търново, Вх. №479/09.04.2024 г. 

24. Учредяване на  безвъзмездно  право на ползване върху недвижим имот – частна 

общинска собственост, с. Дичин, Вх. № 482/09.04.2024 г. 

25. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот – частна общинска 

собственост, с. Вонеща вода, Вх. № 483/09.04.2024 г. 

26. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот – частна общинска 

собственост, с. Плаково, Вх. № 484/09.04.2024 г. 

27. Утвърждаване на експертни оценки на недвижими имоти, с. Къпиново, Вх. № 

481/09.04.2024 г. 

28. Изменение на Решение № 78/25.01.2024 г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 

478/09.04.2024 г. 

29. Отмяна на Решение № 114/29.02.2024 г. на Великотърновски общински съвет за 

продажба на общински жилищен имот, Вх. № 467/04.04.2024 г. 
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30. Отмяна на Решение № 46/21.12.2023 г. на Великотърновски общински съвет  за продажба 

на общински жилищен имот, Вх. № 468/04.04.2024 г. 

31. Одобряване на Проект за Подробен устройствен план – парцеларен план за линеен 

обект на техническата инфраструктура, с. Миндя, Вх. № 391/13.03.2024 г. 

32. Даване разрешение за изработване на Проект за изменение на ОУП на Община Велико 

Търново и в частта за схема на пътната мрежа и Подробен устройствен план – 

Парцеларен план за елементите на транспортната техническа инфраструктура, с. Малки 

чифлик, Вх. № 499/10.04.2024 г. 

33. Извършени разходи за командировки в страната от Даниел Панов - кмет на Община 

Велико Търново, за периода 01.01.2024  - 31.03.2024 година, Вх. 498/10.04.2024 г. 

34. Извършени разходи за командировки в страната от Венцислав Спирдонов – Председател 

на Великотърновски общински съвет, за периода 01.01.2024 г.– 31.03.2024 година, Вх. № 

494/10.04.2024 г. 

 

 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Ангел Янчев – общински съветник, Вх. 

№ 508/15.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Ангел Янчев – общински 

съветник, Вх. № 508 от 15.04.2024 г. 

Г-н Янчев, заповядайте да прочетете питането си! 

Г-н АНГЕЛ ЯНЧЕВ: Питането ми е относно организацията на ученическото 

обедно хранене в училищата на Община Велико Търново.  

По десетилетна традиция Община Велико Търново поевтинява ученическото 

обедно хранене със средства от общинския бюджет. След решението на Общинския 

съвет за преустановяване дейността на ОП „Ученически столове“ през 1999 г., се 

поддържа „Кухня - майка” към стола на ОУ „Патриарх Евтимий" - гр. Велико Търново. 

На практика тази кухня действа като общинско предприятие, въпреки че няма подобен 

статут.  

След направените промени в системата на училищното образованието в 

последните дванадесет години, организацията на ученическото хранене с „Кухня - 

майка" не е претърпяла никакво подобрение или развитие, въпреки драстично 

увеличения брой на ученици, които поради целодневното обучение обядват в училище – 

вече 2956 ученици за 2024 г.  

Тук ще припомня, че когато Общинският съвет е вземал решение през 1999 

г., е отбелязано, че 100 ученици обядват във всички общински училища, т.е. – 30 пъти 

повече.  

В същото време по предоставена от Вас информация от март 2022 година е 

видно, че само 1500 от общо 6500 ученици в общинските училища се възползват от 

„Кухнята-майка" и от субсидирания от страна на Общината обяд. Поевтинява се обядът 

на по-малко 25% от всички ученици. В предложението за изменение на Наредбата за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Велико Търново от 11 март 2022 г. изброявате само 12 от 21 общински училища 

като ползващи „Кухня-майка" и, съответно, използват поевтинен обяд. Представлява 

интерес защо девет, а с Общинското ученическото общежитие „Колю Фичето" десет, 

училищни институции не се ползват от поевтинен обяд или вечеря? 
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Обръщам внимание на още един факт. От 2022 г. общинският поевтинен 

купон за обяд на ученици е 2,40 лв. и не е променян в последните две години, въпреки 

високата инфлация в периода. Само за сравнение - несубсидираният обяд, предоставян 

от частните дружества, които оперират в училищата и които имат договори с отделни 

училищни институции, вече надхвърля 4 лв. Актуализирането на местните такси и цени 

на услуги според мен трябва да се извършва на къси периоди от време, а не през 

десетилетие, за да се избягват шокови увеличения и обществено недоволство. 

Предвид изложеното, моля да ми отговорите на следните въпроси, свързани с 

организацията и издръжката на ученическото столово хранене в Община Велико 

Търново: 

1. Каква е сумата от общинския бюджет, която е изразходвана за 

поевтиняване на ученическото столове хранене през 2023 г., в т.ч. за цялостната 

издръжка на дейността „Кухня-майка", както и каква сума е планирана за 2024 година? 

2. Какъв е средният брой на учениците на територията на община Велико 

Търново, които ползват столово хранене от „Кухня-майка" в учебните дни за 2021 г., 

2022, и 2023 г., както и средномесечно за всяка от трите години? Увеличаване или 

намаляване на потребителите на тази услуга се забелязва и защо? 

3. Какъв е броят на училищата, които имат кетърингови договори за столово 

хранене с „Кухня-майка" и защо част от тях не доставят на учениците си поевтинен от 

общинския бюджет обяд? 

4. Защо е предвидена такса за вечеря само на учениците от Спортното 

училище „Георги Живков", които са на общежитие, но не и за учениците от Общинското 

ученическо общежитие „Колю Фичето"? 

5. Извършвани ли са разходи за модернизация на „Кухня-майка" от Община 

Велико Търново, в това число чрез бюджета на ОУ „Св. Патриарх Евтимий" през 2022 и 

2023 година? 

6. Приготвя ли обедно хранене ученическият стол в СУ „Владимир Комаров" 

- гр. Велико Търново? Какъв е размерът на средствата, вложени в ремонта и 

оборудването в този ученически стол от бюджета на Община Велико Търново, в това 

число от бюджета на СУ „Владимир Комаров"? 

7. Каква е Вашата стратегия за развитие и подобряване на организацията на 

ученическото столово хранене с оглед на изчерпаните възможности на сегашната 

системата с „Кухня-майка" и практическата дискриминация или несправедливо 

поевтиняването на обяда или вечерята от общинския бюджет само на незначителна част 

от учениците в общинските училища и общежитие на територията на Община Велико 

Търново? 

Всъщност, този, седми, въпрос е и най-важният, г-н Панов. Имам предвид 

Вашите намерения по отношение на ученическото обедно хранене през този и следващия 

Ви мандат. 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: През 2023 година общата сума от общинския 

бюджет, която е изразходвана за цялостната издръжка на дейността на „Кухня-майка“ 

към ОУ „Св. Патриарх Евтимий“ е в размер на 169 205 лева.  
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В първоначалния план предвидената субсидия за обезпечаване дейността на 

ученическия стол при ОУ „Св. Патриарх Евтимий“ от Община В. Търново за 2024 г. е 

173 474 лв.  

Средният брой столуващи ученици на територията на Община В. Търново, 

които ползват столово хранене в учебните 2021 г., 2022 г., 2023 г. е както следва:  

През 2021 г. – 12 училища, общият брой столуващи ученици е 122 825 или 

среден брой - 792 ученици от 12 училища, които са посочени в таблиците, които ще Ви 

дам. 

За 2022 г. - 12 училища до 30.06.2022 г., 10 училища от 01.09.2022 г.; общият 

брой столуващи е 141 380 или средно 873 ученици. 

За 2023 г. са 10 училища до 30.06.2023 г., а от 01.09.2023 г. са 9, като общият 

брой столуващи е 129 615 ученици, като средният брой е 790 ученици. 

От посочените по-горе данни се вижда, че за посочените 2021, 2022, 2023 г. 

броят на потребителите остава константно ниво с леко увеличаване през 2022 г. 

Епидемията от остри респираторни заболявания също оказва влияние на средния брой 

потребители на столовата храна.  

През учебната 2023-2024 година в „Кухня-майка“ към ОУ „Св. Патриарх Евтимий“, 

град Велико Търново, всеки ден са приготвяни порции храна за учениците от 9 учебни 

институции, работещи на територията на Община Велико Търново, както следва: ОУ „Св. 

Патриарх Евтимий“ , ОУ „Бачо Киро”,  СУ „Вела Благоева” , СУ „Владимир Комаров”, ОУ 

„Христо Ботев” - село Ресен, ОУ „Неофит Рилски” - град Килифарево, ОУ „Д-р Петър Берон” - 

град Дебелец, ОУ” Христо Смирненски” - село Самоводене, ОУ „П. Р. Славейков” - село Церова 

кория. 

В „Кухнята-майка“ ежедневно се приготвя богато и разнообразно меню, 

включващо голям брой супи, месни и безмесни ястия и десерти. Влаганите материали са 

с високо и доказано качество, а екипът е изграден от професионалисти с дългогодишен 

опит в кулинарията и в „кухнята -майка“ при ОУ „Св. Патриарх Евтимий“.   

В ОУО „Кольо Фичето“ са настанени 75 ученици от VIII до XII клас, 

посещаващи девет от гимназиите в града. Сградата на ученическото общежитие не 

разполага с помещение за столово хранене. В миналото ПГС „Кольо Фичето“, към която 

бе и общежитието, разполагаше с кухня и столова, като днес тези помещения са 

собственост на ПГ по моден дизайн. Според Раздел VI „Изисквания към физическата 

среда в ученическите общежития“ и Раздел Х „Изисквания към физическата среда в 

центровете за подкрепа за личностно развитие“ към Наредба № 24 от 10 септември 2020 

г. за физическата среда и информационното и библиотечното осигуряване на детските 

градини, училищата и центровете за подкрепа за личностно развитие, не се изисква 

задължително създаване и организиране на вечерно „столово хранене“. Не е поискано и 

от ръководството на общежитието.  

В Общинското ученическо общежитие „Кольо Фичето“ са осигурени условия 

за притопляне и приготвяне на храна от самите ученици - на всеки от трите етажа има 

кухненски бокс с електрически уреди. На всеки етаж има хладилници, в които се 

съхранява храната, приготвена на учениците и от родителите им. В близост до 

общежитието има „топла точка“ с прясно приготвена храна, както и избор за закупуване 

на различни видове закуски. 
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С оглед различния час за приключване на учебните занятия в различните 

гимназии, учениците, при възможност и желание, могат да ползват обедно „столово“ 

хранене на съответната гимназия. По отношение на вечерното хранене, съобразно с 

учебната програма на съответната паралелка, стажове, частни уроци, курсове, кръжоци, 

фитнес зали и дейности по интереси, които посещават учениците, не е възможно всички 

да се хранят в едно и също време, поради тяхната ангажираност и интереси. 

При заявено желание от страна на учениците при ОУО „Кольо Фичето“ да се 

включат към вечерното столово хранене, организирано от „Кухнята-майка“ при ОУ „Св. 

Патриарх Евтимий“ град Велико Търново, Община Велико Търново своевременно ще 

актуализира действащата Наредба за определяне и администриране на местните такси и 

цени на услуги на територията на Община Велико Търново.  

Разходи за модернизация на „Кухня-майка“ при ОУ „Св. Патриарх Евтимий“ 

град Велико Търново. През 2022 са закупени уреди за 638 лв. През 2023 са закупени 

уреди за 1 243 лв., които се ползват в кухнята.  

С газифицирането на ученическия стол се съкрати значително времето за 

приготвяне на храната и вече разполага с две печки с газови фурни, три пекарни с газови 

фурни, един парен конвектомат, една газова скара. Новото кухненско оборудване 

облекчава значително труда на кухненските работници - планетарен миксер с три 

приставки, пасатор, кухненски робот, банциг за месо, две зеленчукорезачки, 

картофобелачка, миялна машина с по-малък обем и по-голяма съдомиялна машина, една 

пералня. Хранителните продукти се съхраняват разделно по групи съобразно 

нормативните изисквания в складовете на ученическия стол.   

„Кухнята-майка“ разполага с достатъчно капацитет и възможности да 

приготвя храна за учениците на всички училища, които имат желание да ползват нейните 

услуги. 

Ако няма желание да се ползва храната от „Кухнята-майка“, ще бъде закрита, 

но в момента, както дадох справка, има желание от учениците да ползват тази храна. 

25 %, които казахте – това е от общия брой учащи в града, а не от ползващите 

услугата. Ние не можем да задължим учениците колко човека да се хранят на стол.  

Към настоящия момент в ученическия стол при СУ „Владимир Комаров“ – 

гр. В. Търново, не се приготвя обедно хранене. Размерът на средствата, вложени в 

ремонта, са по проект „Развитие на модерна образователна инфраструктура гр. В. 

Търново, финансиран от ОП „Региони в растеж“, която е за 111 537 лв. 

Не е налице нито дискриминация, нито несправедливост за учениците 

относно ученическото столово хранене. Както вече бе подчертано, „Кухнята-майка“ при 

ОУ „Св. Патриарх Евтимий“ е с достатъчен капацитет за всички желаещи ученици.  

Сумите, които са предвидени от държавния бюджет за поевтиняване на 

обедното хранене на учениците, са разчетени в бюджетите на образователните 

институции като норматив за подпомагане храненето на децата от подготвителните 

групи и учениците от I до IV клас и като норматив за осигуряване на целодневна 

организация на учебния ден за обхванатите ученици от I до VII клас. При желание от 

страна на училищните ръководства в чл. 11, ал. 4 и чл. 13, ал. 2 от Наредбата за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 
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образование е разписано, че тези средства може да се използват за поевтиняване 

храненето на учениците, независимо кой реализира кетьринговото хранене. 

В заключение, Община Велико Търново винаги е изпълнявала водещите си 

ангажименти да организира и координира работата с общинските дирекции и с 

държавните органи и институции с цел създаване на ефективни условия за ученическото 

хранене. 

Към настоящия момент учениците на територията на Община В. Търново 

получават здравословно хранене чрез осигуряване на пълноценна и разнообразна храна, 

приготвяна в добри условия. 

И накрая искам да кажа, че това не е дискриминация, това е услуга, която 

предоставя Общината. Обясних, че 25 % е от общия брой ученици. Учениците, които 

имат желание да се хранят в стола, ползват в момента храна, която е качествено 

приготвена на тези условия. Решението на тези училища, които са решили да ползват 

кетърингови услуги, е решение на ръководството. Това е тяхно решение, нямам нищо 

против. Целта не е Общината да вдигне цената на столовата храна, има себестойност на 

продукта, която всяка година се разглежда и съобразно разходната част, която е при 

приготвянето на храната, съобразно персонала и всички разходи, това нещо ще бъде 

актуализирано. 

Г-н АНГЕЛ ЯНЧЕВ: Очаквах да чуя, че възнамерявате още може би през 

2025 г. да бъде възстановено ОП „Ученически столове“, ако не веднага, през 2025 г., то 

до края на мандата или до края на следващия мандат. Никакъв такъв стратегически 

ангажимент не чухме, с което става ясно, че Общината няма да се намесва по никакъв 

начин в тази много важна част от училищния живот, а би могла да поеме ангажимент. 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Валерия Дончева и Ирена Стасинопулу 

– общински съветници, Вх. № 511/16.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Валерия Дончева и Ирена 

Стасинопулу – общински съветници, Вх. № 511 от 16.04.2024 г. 

Г-жо Дончева, заповядайте да прочетете питането си! 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Питането е във връзка със състоянието на 

пространството около площад „Цар Иван Асен I“. 

Уважаеми г-н Кмет, на свое заседание ПК по ОНК взе решение да поиска от 

Общинска администрация справка за приходите и разходите от стопанисването на АМР 

„Царевец“ за десетгодишен период. От предоставената информация е видно, че 

приходите от 2014 до 2023 г. включително, възлизат на над 11,3 млн. Лв. а разходите са 

малко над 1,7 млн. лв. От приложенията в справката става ясно още, че със средствата, 

получени от експлоатацията на обекта, се покриват разходи за други дейности, свързани 

с опазването на културното наследство като АМР „Трапезица“, музей „Възраждане и 

учредително събрание“, „Шишманова баня“, Регионална библиотека, ХГ „Борис Денев“ 

и много други, както и   провеждане на фестивали на територията на музейни обекти и 

По данни на РИМ - В. Търново през 2023 г. „Царевец“ е посетен от над 220 

000 души. Безспорно, това е най - посещаваният туристически обект, символ на 

българското величие. 
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Във връзка с изготвянето на бюджет 2024 г. и за да се обезпечат дейностите 

по поддръжката на обектите, управлявани от РИМ, д-р Иван Църов предложи програма, 

в която мотивира необходимостта от предприемане на неотложни мерки за справяне с 

редица инфраструктурни проблеми в резервата. Саморазрушаване на подпорни зидове 

на туристически алеи; замърсяване, отлепяне на каменни настилки; нерегламентирано 

влизане на хора и животни, следствие на свлачище; необходимост от осигуряване на 

допълнителен достъп за посетители, са част от посочените предизвикателства пред РИМ, 

за които освен средства, е необходимо да се предвиди и време за задължителните 

съгласувателни процедури с НИНКН. 

Уважаеми г-н Кмет, с посоченото дотук заявяваме, че подхождаме е 

разбиране и отговорност към стопанисването на Царевец и произлизащите от това 

проблеми и предизвикателство. 

Считаме, че е важно да се полагат грижи не само за вътрешността на 

резервата, защото преди да стигнат до портите на крепостта, хилядите посетители 

преминават и опознават цялата заобикаляща среда. Видимо лошо е състоянието на 

пространството около площад „цар Иван Асен I“, което може частично да забележите, 

ако не сте го направили лично, на снимките, които се прожектират в момента. Това са 

стъпалата между ХГ „Св. Св. Кирил и Методий“ и площада, които са в потресаващо 

състояние - разбити, необезопасени, опасни, нелицеприятни; виждат се разбити 

комуникации, които можем само да предполагаме дали не са свързани с обслужване на 

крепостта Царевец. Свободно са оставени на метри от туристическия поток обаче. 

Превръщането в микросметище на това пространство, освен грозна гледка, оставя 

впечатление у хилядите туристи за цялостно отношение към емблемата на града. Казусът 

със сградата срещу входа на крепостта - бившия Окръжен съвет, паметник на културата, 

също е огромен проблем за цялостния облик на този район. Поради значимостта на 

темата, обаче, ще бъде разгледана в следващото питане. 

Във връзка с изложеното отправяме следните въпроси към Вас: 

Ще бъде ли почистен и обезопасен районът около стъпалата между 

Хуманитарна гимназия „Св. Св. Кирил и Методий“ и площад „цар Иван Асен I“? В какъв 

срок? 

Ще бъдат ли ремонтирани стъпалата? В какъв срок? 

Какво е предназначението на комуникациите? Така ли трябва да бъдат 

експлоатирани, не са ли опасни? 

Какви възможности за облагородяване на района около стъпалата там има, за 

да стане по приветлив и удобен за хилядите преминаващи оттам хора? 

Очакваме вашия отговор в устен и писмен вариант. 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: По отношение на района, описан във Вашето питане, 

следва да се отбележи, че УПИ XIII от строителен квартал 330, още с Решение на 

Общинския съвет от февруари 2009 г. е частна собственост. Не знам дали има някой 

съветник от 2009 г., който е вземал решение, мисля, че няма в този Общински съвет.  

Въпреки това, още преди отправянето на Вашия въпрос и предвид началото 

на най-активната част от туристическия сезон, още в началото на февруари със 

заместник-кмета имахме разговор по този въпрос да бъде задвижена процедура по 
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почистване и оправяне на района между Профилирана хуманитарна гимназия „Св. св. 

Кирил и Методий“ и площад „Цар Иван Асен 1-ви“. 

Дейностите по почистване и обезопасяване на горепосоченото пространство 

са възложени на ремонтната група при ОП „Зелени системи“ и фирма „Скорпион 

инвестстрои“, като същите изпълняват поетия ангажимент. 

Към днешна дата пространството, въпреки че не е общинска собственост, е 

почистено. Периодично почистване на терена ще бъде извършено и през летния сезон, 

паралелно с останалите тревни и зелени общински площи на територията на град Велико 

Търново. 

Към настоящия момент Община Велико Търново е възложила остойностяване 

на съответните строително-ремонтни дейности, които следва да бъдат извършени с оглед 

подобряване експлоатационното състояние на стъпалата, което ще струва около 65 000 

лева по първоначални изчисления. След окончателното изготвяне на КСС и след 

осигуряване на ресурса ще се пристъпи към поетапно изпълнение на същите. 

Част от кабелите са собственост на енергийния оператор „Енерго Про“, за 

което сме го уведомили още през миналата година, и представляват временно 

захранване, заместващо скъсани кабели по време на строителните дейности в съседния 

парцел. След проверка на място кабелите вече са покрити и „прибрани“ под земята. 

Поставена е метална врата на съществувшцото ел-табло. 

Друга част са захранващи кабели за осветление, излезли от употреба, които 

са премахнати, а трета част са най-вероятно от озвучаването на спектакъла „Звук и 

Светлина“, а не от осветлението. Те също вече са покрити и след приключване на 

ремонтните дейности по стъпалата и по частта от уличната регулация, която принадлежи 

към площадката, и след съответното отводняване на шахтите, предстои полагането им в 

защитни канали. 

Районният техник е предприел действия заедно с надзорника на строежа в 

частния парцел за обезопасяване на площадката и поставяне на ограда. Опорният зид 

към стъпалата с лице към Хуманитарна гимназия е почистен, предстои фугирането му 

заедно с дейностите по ремонта и възстановяването на стъпалата и прилежащите 

съоръжения. Ще продължат и дейностите по озеленяване и поддържане на 

растителността там, имам предвид дърветата.  

Аз искам да Ви благодаря за сигнала, който ми подадохте. Аз лично не бях 

ходил там от миналото лято, когато карах ОП „Зелени системи“ да почистят района от 

боклуци, но това е до съвестта на всички туристи, които минават. Има достатъчно 

поставени кошчета, за да си хвърлят отпадъците, а не да ги хвърлят безразборно, както и 

Вие сте видели в този район.  

Жалко е, че това място е продадено и е частна собственост, защото още преди 

да стана кмет имахме идеи какво да бъде това място със сградата, която предстои в 

следващия въпрос, който ще ми задавате – на бившия Окръжен съвет.  

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Благодаря за конкретния отговор и 

конкретните мерки, които са взети. Признавам си, изключително съм изненадана, нямах 

никаква представа, явно до някаква степен съм неподготвена. Наистина, не очаквах, че 

това пространство там е частна собственост. Озадачена съм. Няма какво да го 

коментирам повече, самият факт е факт. 
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Няколко коментара бих искала да добавя в оставащото ми време. Разбира се, 

удовлетворена съм до известна степен, защото според мен идеята на питанията не е някой 

да се упражнява в риторика или да трупа точки пред някого. Трябва да има някаква 

полезност. Поне от моя гледна точна аз виждам полезност на питането.  

Много се надявам това пространство да бъде постоянно поддържано. В тази 

връзка се чудя дали имате някаква идея, дали сте обсъждали собственикът там има ли 

изобщо някакви намерения това пространство да бъде облагородено, защото то може да 

бъде като едно предверие, като една зелена, приятна част преди изкачването на площада.  

Хващам се за думата „временно“ - че са временни комуникациите, че са 

временно обезопасени по този начин. Два-три пъти използвахте тази дума. Това много 

ме притеснява, не заради Вас или защото Ви нямам доверие или подлагам на съмнение 

това, че наистина искате да бъде временно, а заради българския синдром, че временното 

почти винаги се превръща в постоянно. 

Г-жа ИРЕНА СТАСИНОПУЛУ: Тъй като питането е заедно с колегата 

Дончева и аз благодаря за конкретния отговор. Продължавам това, което каза и Валерия. 

Дали не е възможно да се предприемат някакви действия този парцел да се изкупи отново 

от Общината. Само поставям въпроса, защото очевидно е - това е подход към Царевец. 

Там има стъпала, през които преминават туристи и великотърновци.  

Ние с Валерия се натъкнахме на това състояние на това пространство на 

празника 22 март. На 22 март, откъдето минаваха много хора, тъй като движението беше 

затворено, виждаха това. Наистина беше необезопасено, микросметище, кабелите 

стърчаха отвсякъде. Казахте, че сте алармирали „Енерго Про“ още миналата година, но 

на 22 март състоянието беше такова – значи те не са предприели никакви действия за 

толкова дълго време. И може би наистина не би трябвало да е временно състоянието,  не 

само след наше питане да се предприемат някакви действия, а да се разреши за постоянно 

този въпрос и може би би било добре отново този парцел да бъде общинска собственост, 

да се поддържа от ОП „Зелени системи“, да е облагородено и наистина за туристите и за 

великотърновци, които минават оттам, да е приятно за минаване и безопасно. 

 

ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Валерия Дончева – общински съветник, 

Вх. № 512/16.04.2024 г.   

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Валерия Дончева – общински 

съветник, Вх. № 512 от 16.04.2024 г.  

Г-жо Дончева, заповядайте да прочетете питането си! 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Състоянието на сградата на бившия Окръжен 

съвет логично е следващата тема на питането. 

Уважаеми г-н Кмет, сградата на бившия Окръжен съвет, намираща се на 

площад „Цар Иван Асен I“, е една от най-забележителните сгради във Велико Търново.  

Построена е за една година в периода 1910 - 1911г. по проект на търновския 

архитект Георги Козаров. В основите на сградата е зазидан специален акт с имената на 

всички съпричастни към строежа. Тази информация я имам от медийна публикация – че 

така е отбелязано в книгата „Споменъ за Търново” на Катя Митова - Ганева. Окръжният 

съвет е първата обществена постройка със собствено парно отопление. Колонадите, 

красивите мозайки, оформените двустранни стълбища и осветителни тела я правят 
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неповторима, което аз всъщност мога само да си представя, защото отвътре за съжаление 

не можем да я видим сега да изглежда по този начин. Впечатляващо е било фасадното 

оформление, покривната част с интересни декоративни орнаменти. По това време 

техническата служба в Общината е поверена на Леон Филипов. На него се дължат 

красивите декоративни орнаменти по прозорците, на парадния вход, балкона, 

капандурите и покрива. В сградата има 32 големи стаи, с широки коридори, с просторна 

заседателна зала. Централното стълбище пази надпис „Обичай България“, което може да 

се види на една от снимките, които в момента виждате, а на стълбите почива гипсов 

модел на лъва, който може би го припознавате в онзи, който ни посреща пред Царевец. 

Лъвът можете да видите, е с избодени очи, от които се стичат... Събраната информация, 

с която Ви запознавам, е от медийни публикации в периода 2016-2023 г., а снимковият 

материал също е взет от мрежата от г-н Мирян Колев.  

Сградата е културна ценност и е под № 610 в Списъка с недвижимите 

културни ценности, от архитектурно-строителен вид, с „местно значение“. 

През 2005 г. с решение на ВТОС сградата е продадена и става частна 

собственост. Умишлено ще пропусна хронологията на събитията по смяната на 

собствеността през годините, не е един, не са двама, не са трима - тема, която е била 

обект на редица журналистически разследвания. Факт е, че останаха нереализирани 

намеренията бившият Окръжен съвет да бъде превърнат или в луксозен хотел, или музей. 

Факт е, че и към момента емблематичната сграда продължава да се руши пред очите на 

жителите и гостите на Велико Търново и изглежда, поне за мен, че няма сила, която да 

принуди собственика да полага нужните грижи. 

Наясно съм, че в годините Община Велико Търново е водила кореспонденция 

със собствениците в опити сградата да бъде спасена, за съжаление, обаче, очевидно 

безплодни. 

Затова целта на това питане е да установи предприети ли са всички възможни 

действия за запазване на този архитектурен шедьовър. Ако не са, какво още можем да 

направим във взаимодействие - местна и национална власт, въобще общността на В. 

Търново, за да съхраним наследството ни. Надявам се отговорите на следващите 

въпроси, които задавам в това питане, да очертаят перспективи в тази посока, макар и да 

съм доста скептична, признавам си. 

Въпросите: 

Какви законови възможности има община Велико Търново за въздействие 

върху собственика с цел опазване и съхранение на тази културна ценност? 

Какви мерки е предприела Общината за последните десет години в тази 

посока? 

С какво Общинският съвет може да бъде полезен в разрешаването на този 

проблем? 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: В изпълнение политиката на Община Велико 

Търново за опазване и съхраняване на недвижимото културно наследство на Старата част 

на гp. Велико Търново с моя заповед от 10.03.2016 г. съм сформирал работна група със 

задача да се извършват регулярни и периодични огледи на сградния фонд на територията 

на Стария град. На работната група е възложено също да даде препоръки и насоки за 
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предприемане на действия за запазване и опазване на недвижимото културно наследство 

в съответствие със Закона за културното наследство. 

Обект на периодичните огледи е и описаната в питането Ви сграда на Сметна 

палата, бивш Окръжен съвет, находяща се в имот 10447.511.506 в УПИ 1-2138, Кв. 31301 

с административен адрес пл. „Цар Иван Асен Първи“ № 1. Сградата притежава статут на 

единична архитектурно-строителна недвижима културна ценност от национално 

значение, декларирана с писмо от 31.08.1980Г. и писмо от 08.08.1985 г. на НИПК, 

включена в обобщения списък на недвижимото културно наследство в гр. Велико 

Търново.  

Имотът попада в обхвата на територия с културно-историческо наследство 

със статут на групова недвижима културна ценност, Архитектурно-строителна зона 

„Главна улица - Опълченска - Пиколо - Иван Вазов“, част от „Историческо селище 

Велико Търново“, обявено с протокол № 4 от 07.06.1999 г. на Националния съвет за 

опазване на паметници на културата, утвърден от министъра на културата, като групов 

паметник на културата с категория „национално значение“. 

Както и Вие споменавате, още от 2005 година сградата не е общинска, а 

частна собственост. Към настоящия момент сградата е собственост на 

Пенсионноосигурителна компания „Съгласие“. 

Още през 2004 г., когато бях управител на „Царевград Търнов“ имахме 

проект, който по-късно беше реализиран в сградата на РИМ, където в момента е 

Мултимедийния център. Този музей и Археологическият музей да бъдат ситуирани в 

тази сграда, но с решение на Общинския съвет от 2005 г. сградата е продадена. През 2016 

г. с писмо е дадено предписание на собственика на имота да обезопаси всички опасни 

части от парапета в ъгловата му част към ул. „Иван Вазов“. 

През септември 2016 г. собственикът на имота е уведомен за лошото 

състояние на сградата, а именно:  

- лошо техническо състояние на балкона на сградата, поради неправилно 

водоотичане и липса на водонепропускливост на настилката му;  

- растяща дървесна растителност по покрива;  

- ерозирали и изпаднали части във височина от мазилката около водосточните 

тръби и улуци на долната повърхност и по фасадите… 

и още други. Няма да изброявам всички тези неща, които сме описали в 

писмото.  

Определен е срок за обезопасяване на сградата за извършване на ремонт на 

покрива и балкона, както и за пребоядисване на фасадата след ремонт на мазилката и 

декоративните елементи. 

На 05.04.2017 г. собственикът на имота е информиран, че след извършен 

оглед е установено, че част от тези неща, които сме дали, са изпълнени още тогава. След 

извършен оглед е установено, че част от предписанията са изпълнени, а именно: 

ограничен е достъпът на трети лица до вътрешността на сградата, обезопасени са всички 

опасни елементи от сградата, които са разположени на двете улици.  

21.04.2017 г. собственикът информира Общинската администрация за 

невъзможността да изпълнят указанията, дадени им с горните писма, поради кратките 

срокове, посочени в същите, както и че са в процедура по проучване на строителните 
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фирми в града и региона с цел извършване на необходимите огледи и извършване на 

СМР. 

На 15.05.2018 г. съм информирал собственика на имота, че въпреки че 

полученото от тях писмено уверение за предприемане на необходимите мерки за ремонт 

и обезопасяване на сградата, същите не са предприети. Същите предписания са 

отправени и през следващите години, а до настоящия момент изискваните от Община 

Велико Търново мерки не са предприети. 

Съгласно чл. 71, ал. 1 от Закона за културното наследство, отговорността и 

задължението по опазването на сградите недвижима културна ценност са на 

собствениците, концесионерите и ползвателите им. 

Ако собственик, концесионер или ползвател не изпълни задълженията си по 

чл. 71, ал. 1 от ЗКН се наказва с глоба в размер от 5000 до 10 000 лв., а на едноличен 

търговец и юридическо лице се налага имуществена санкция в размер от 15 000 до 30 000 

лв., ако деянието не съставлява престъпление, съгласно разпоредбите на чл. 197, ал. 1 от 

ЗКН. Тази процедура е в правомощията на Министерството на културата. Имат си 

инспекторат, който постоянно ходи и оглежда. Тук е мястото също така да кажа, че с 

всякакви други дребни неща се занимават от време на време. Да, има вече няколко такива 

глоби, които знам, че са направени за единични паметници на културата от местно 

значение. Мисля, че последната, която знам, е около 15 000 лв. от Министерството на 

културата, но за тази нищо не съм чувал нищо да е предприето от Инспектората на МК. 

Във Велико Търново няма общински старинни сгради, които не са укрепени 

или не са възстановени. Застрашените от саморазрушаване сгради или тези в лошо 

техническо и неестетическо състояние са частни и отговорността е на Националния 

институт за недвижимо културно наследство. Задължението за поддържане на сградите 

е на техните собственици и те ползват и данъчни преференции. 

Като община ние също им даваме привилегии - изготвяме силуетни планове 

за сградите, които са в старата част на града, а също така сме търсили спонсори, които 

са осигурявали както строителни материали, така също и бои. Знаете, че преди няколко 

години фасадите на всички къщи от ул. „Независимост“ до ул. „Пиколо“ и ул. „Иван 

Вазов“ бяха боядисани от собствениците с помощта на няколко фирми, които са 

представители на различни строителни материали тук, в общината.  

Общината няма никакви възможности за ефективен контрол и санкции на 

собствениците, които не желаят да възстановяват своите стари сгради. Местната власт 

няма ефективен и практически работещ инструмент за придобиване на даден имот, ако 

той е застрашен от увреждане или унищожаване поради бездействие на собствениците 

или инвестиционни амбиции. 

Надявам се, че намеренията на изпълнителната и законодателната власт в 

момента са да променят Закона за културното наследство като лично от НСОРБ сме 

предложили такива сгради, които са частна собственост и не се поддържат в рамките на 

определен срок и са предупредени няколко пъти от общините, да бъдат одържавявани, а 

след това да бъдат давани на общините. В момента знам, че е подготвена промяната на 

Закона за културното наследство, но на какъв етап е в Народното събрание не мога да 

кажа. Може би това трябва да си го говорим след месец юни. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Благодаря, г-н Кмет! 
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Много емоционално ми действа тази тема. Казвам ви го напълно откровено. 

Оставам с впечатлението, че от десетилетия се въртим в кръг местна власт – национална 

власт – политици – общественост. Вижте какво се получава! Да, продадени са, това е 

факт, аз не искам да го коментирам и да се занимаваме с миналото. Въпросът е, че 

оставам с впечатлението, че ние нямаме абсолютно никаква възможност за въздействие. 

А има ли поне една тема в нашето изключително разделено общество по всякакви други 

теми, по която можем да се обединим? Т.е., нещо, което е правено преди повече от 100 

години, което е един път съградено за една година. След като земетресение почти или 

изцяло разрушава сградата, тя отново е била възстановена. Т.е., тя два пъти е била 

изградена в онова време. Не знам, други ли са били хората, други ли са били политиците, 

други ли са били намеренията, друг ли е бил моралът. Не съм съдник, не е моя работа, не 

е мястото на тази трибуна, но наистина искам да използвам това питане и съм 

изключително удовлетворена от последното Ви изречение и не се притеснявам да го 

повторя: онези собственици, без значение как са придобили, щом не се грижат за нещо, 

което е част от нашата памет, нашата култура, нашето богатство, онова, което трябва да 

остане след нас, защото ние сме това, което оцелява след нас. Аз съм трети мандат 

общински съветник, може би последен, предполагам. Един ден не искам да знам, че за 

12 години наследството, което аз оставям, е, че не съм могла да спомогна не да се изгради 

една сграда, която да радва, да краси окото и т.н. за поколения, а не съм успяла до 

помогна за запазването поне на такава сграда.  

Нямам никакви надежди по отношение на новия закон, който е в проект. 

Вярвам на арх. Йосифов, който все пак е специалист, експерт именно по темата 

„Недвижимо културно наследство“, когото няма точно да цитирам какво мнение изказа, 

но определено тези промени в Закона няма да доведат до нужното за В. Търново, който 

е с голяма концентрация недвижимо културно наследство. Мисля, че 800-900 са обектите 

културни недвижими ценности само в гр. В. Търново. От Пощата, посока Царевец почти 

всичко; извадила съм си таблицата, може да видите, тя е достъпна за всеки един; почти 

няма улица, няма къща от Пощата до „Крайбрежна“, която да не е включена в списъка с 

недвижими културни ценности и в същото време ние сме зависими изцяло от един 

институт, който очевидно не си върши работата и ние трябва да търсим някакъв вариант 

или той да започне да работи или да мислим някакви други варианти. 

 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на 

Бюджета към 31.03.2024 г., Вх. № 504/10.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и разходната 

част на Бюджета към 31.03.2024 г., Вх. № 504 от 10.04.2024 г.        

ПК по БФ, ПК по ИВ, ПК по УТТП приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по отчета.  

Изказвания не са заявени. 

Подлагам предложението на гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”.    

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 
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2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

6. Георги Марков: За 

7. Георги Недев: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: За 

14. Ирена Стасинопулу: Въздържал се 

15. Йордан Свраков: Въздържал се 

16. Калоян Янков: За 

17. Лили Матева: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Методи Петров: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Михаил Михалев: Въздържал се 

22. Момчил Иванов: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Соня Будева: За 

26. Стефан Войчев: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 26 „за“, „против“ няма, 4 „въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 163 – приложение към протокола 

 

 

ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за текущото изпълнение на 

общинските проекти, финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 

490/10.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за текущото изпълнение на 

общинските проекти, финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 490 

от 10.04.2024 г.  

ПК по ИВ, ПК по БФ приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по отчета.  

Г-н АНГЕЛ ЯНЧЕВ: Във връзка с тримесечната информация за изпълнение 

на проектите на ЕС. Прави впечатление в тази информация, че има един абзац за 

извършена проверка от управляващия орган по проекта за Интегриран градски транспорт 

и съответно – връчен констативен протокол с направени препоръки. Възможно ли е, в 

лева, какви са констатациите и какви са препоръките, отново в лева.  
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И освен това използвам случая, че съм на трибуната, да обърна внимание, че 

преди 16 дни надлежно поисках информация по отношение един доклад на Агенцията за 

държавна финансова инспекция, който е от месец юни 2023 г. - точно първия ден, колеги 

от „ПП-ДБ“, когато започва да управлява кабинетът Денков на „ПП-ДБ“. В този доклад 

от 2023 г., видно само от резюмето, което е достъпно публично на страницата на АДФ за 

второто тримесечие, става ясно, че е извършена проверка, докладът е връчен на Община 

В. Търново и в него по отношение на транспорта са констатирани 15 520 извършени 

курса, които са заплатени, но не са извършени – се твърди там. Това е в периода 

01.01.2022 - 31.12.2022 г. и съответно, Община В. Търново, твърди се в резюмето, не е 

предприела нищо по този въпрос. И тъй като не ми беше предоставено копие от доклада, 

ведно с приложението, обръщам внимание сега. 

Г-жа МАРИЕЛА ЦОНЕВА – директор на Дирекция „Проекти и 

програми“: Г-н Янчев, във връзка с Вашето питане, становище или молба по отношение 

на проведената проверка по проект „Интегриран градски транспорт“ държа да Ви 

информирам, че това е рутинна проверка, която се прави след подаване на искане, дали 

за междинно или окончателно, няма значение, в което има извършени СМР. Проверката 

е физическа. Тя се прави на място по отношение на достатъчно получаване на увереност, 

че всички предприети и представени доказателства под формата на разходно-

оправдателни документи или на технически такива в искането за възстановяване на 

средства са извършени съгласно правилата.  

Самата физическа проверка се извършва в две направления – проверка на 

административните документи и проверка на място на обектите. Неслучайно го казвам. 

Това е във връзка с Вашия коментар: „в какви финансови измерения“ или „в какви числа 

става въпрос“. Не става въпрос за числа, става въпрос за проверка на документи и в срока, 

в който конкретно за този проект трябваше Общинската администрация да представи 

доказателства по направените  коментари и искания за допълнения и разяснения, те са 

основно за предоставяне на техническа документация, примерно акт по реда на ЗУТ или 

по Наредба 3, някоя допълнителна декларация или уведомление или протокол по 

образец, който или е пропуснат в пакета документи, или е необходимо да бъде 

допълнително предоставен по решение на експертното становище на проверяващите.  

По отношение на физическата проверка колегите правят обход по обектите и 

там констатациите са примерно да се окоси зелена площ или да се ремонтират бордюри. 

В конкретния случай споменавам, защото е много прясна информацията – знаете, че 

имаше едно ПТП в близост на оградата на Буферния паркинг, Сержантското училище, с 

което бяха обърнати 3-4 бордюра до пътното платно. Констатациите са да бъдат 

оправени или да бъде дадена информация със снимков материал, че нещата са така, както 

трябва да бъде.  

Тази проверка не касае финансови параметри. Оттук нататък, след като 

общината представи до съответния срок – 10 април беше, управляващият орган в 

дълбочина започва да разглежда финансовата информация. Прави се доклад от страна на 

проверяващите към УО и по правилата и по условията в 60-дневен срок излиза с решение 

за верификация на съответната сума. Това все още е в процес, така че може би в 

следващия тримесечен отчет ще намери място информацията по отношение на 

верификацията на сумите. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Не са заявени други изказвания. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: Въздържал се 

2. Ангел Янчев: Въздържал се 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

6. Венцислав Спирдонов: За 

7. Георги Марков: За 

8. Георги Недев: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: За 

14. Йордан Свраков: За 

15. Лили Матева: За 

16. Мавроди Калейнски: Въздържал се 

17. Методи Петров: За 

18. Мирослав Трифонов: За 

19. Михаил Михалев: Въздържал се 

20. Момчил Иванов: За 

21. Николен Стойнов: За 

22. Петко Тюфекчиев: Въздържал се 

23. Росен Иванов: За 

24. Соня Будева: За 

25. Стефан Войчев: За 

26. Стилян Найденов: Въздържал се 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 23 „за“, „против“ няма, 7 „въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 164 

 

 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 

приема:  

Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със средства 

от ЕС и държавния бюджет, за информация. 

 

 

ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за готовността на общинските 

училища и детски градини за прием на деца и ученици за учебната 2024/2025 година 
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и Отчет за изпълнение на Бюджет 2023 година за общинските учебни институции, 

прилагащи делегиран бюджет, Вх. № 472/05.04.2024г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за готовността на 

общинските училища и детски градини за прием на деца и ученици за учебната 2024/2025 

година и Отчет за изпълнение на Бюджет 2023 година за общинските учебни институции, 

прилагащи делегиран бюджет, Вх. № 472 от 05.04.2024г.  

ПК по ОНКР, ПК по БФ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: За 

6. Венцислав Спирдонов: За 

7. Георги Марков: За 

8. Георги Недев: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: За 

14. Йордан Свраков: За 

15. Лили Матева: За 

16. Мавроди Калейнски: За 

17. Методи Петров: За 

18. Мирослав Трифонов: За 

19. Михаил Михалев: За 

20. Момчил Иванов: За 

21. Николен Стойнов: За 

22. Петко Тюфекчиев: За 

23. Росен Иванов: За 

24. Соня Будева: За 

25. Стефан Войчев: За 

26. Стилян Найденов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 30 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 165 
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На основание чл.17, ал.1, т.3 и чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, Великотърновски 

общински съвет приема за сведение Информация за готовността на общинските училища 

и детски градини за прием на деца и ученици за учебната 2024/2025 година и Отчет за 

изпълнение на Бюджет 2023 година за общинските учебни институции, прилагащи 

делегиран бюджет. 

 

 

ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Доклади за осъществените дейности за 2023 г. на 

народните читалища на територията на Община Велико Търново, Вх. № 

474/08.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Доклади за осъществените дейности за 

2023 г. на народните читалища на територията на Община Велико Търново, Вх. № 474 

от 08.04.2024 г. 

ПК по ОНКР приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н АНГЕЛ ЯНЧЕВ: След като в ПК по ОНКР подробно обсъдихме и 

получихме важна информация за дейността през 2023 г. на народните читалища, но 

междувременно, на 23-ти се проведе годишното събрание за разпределяне бюджета за 

2024 г. на народните читалища и по молба на малцинството измежду тези 40 народни 

читалища, моля да бъде предоставена информация, тъй като на събранието не е станало 

ясно, как е бил разходван резервът на народните читалища за 2023 г. в размер на 

приблизително 100 000. 

Г-жа НЕЛИНА ЦЪРОВА – директор на Дирекция "Култура, туризъм и 

международни дейности": Първо искам да кажа, че на заседанието на комисията за 

разпределение на държавната субсидия за 2024 г. отчетът за разходването на средствата 

не беше предмет и по тази причина не беше поднесена такава информация.  

Разходването на средствата от резерва се извършва по предварително приетия 

план, по предварително приетите разчети. Тази информация ние предоставяме на 

Министерството на културата и на МФ, тъй като става въпрос за държавни средства.  

Ако е необходимо, ще направим подробен разчет и ще го предоставим, в 

момента не съм подготвена с такива цифри. Всички документи са налични. Всяка година 

разходването на тези средства е предмет на одит. Информацията можем да я 

предоставим, ако желаете в писмен вид до Общинския съвет или лично до Вас, както 

желаете. Можем да го направим и до края на работния ден. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Не са заявени други изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: Въздържал се 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: За 

6. Венцислав Спирдонов: За 
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7. Георги Марков: За 

8. Георги Недев: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: Въздържал се 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: За 

14. Ирена Стасинопулу: За 

15. Йордан Свраков: Въздържал се 

16. Лили Матева: Въздържал се 

17. Мавроди Калейнски: Въздържал се 

18. Методи Петров: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Момчил Иванов: За 

21. Николен Стойнов: За 

22. Петко Тюфекчиев: За 

23. Росен Иванов: За 

24. Соня Будева: Въздържал се 

25. Стефан Войчев: Въздържал се 

26. Стилян Найденов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 23 „за“, „против“ няма, 7 „въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 166 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 26а, ал. 5 от Закона за народните 

читалища, Великотърновски общински съвет приема докладите за осъществените 

дейности за 2023 г. на народните читалища на територията на община Велико Търново, 

съгласно Приложение № 1 – списък на народни читалища на територията на община 

Велико Търново, неразделна част от настоящото решение. 

 

Приложение: Приложение № 1 – Народни читалища на територията на община 

Велико Търново. 

 

Приложение № 1 

Народни читалища на територията на  

община Велико Търново 

 

1. НЧ „Надежда 1869“, гр. Велико Търново 

2. НЧ „Искра – 1896“, гр. Велико Търново 

3. НЧ „Петко Рачев Славейков – 1920“, гр. Велико Търново 

4. НЧ „Никола Михайловски – 1921“, гр. Велико Търново 

5. НЧ „Седми юли – 2008“, гр. Велико Търново 

6. НЧ „Пламък – 2016“, гр. Велико Търново 
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7. НЧ „Сполука – 1923“, с. Пушево 

8. НЧ „Светлина – 1892“, с. Велчево 

9. НЧ „Просвета – 1922“, с. Момин сбор 

10. НЧ „Развитие – 1918“, с. Буковец 

11. НЧ „Балкан“, с. Габровци 

12. НЧ „Светлина – 1895“, с. Хотница 

13. НЧ „Народна просвета 1874“, с. Ресен 

14. НЧ „Напредък 1884“, гр. Килифарево 

15. НЧ „Просвета – 1904“, с. Пчелище 

16. НЧ „Просвета – Плаково 1873“, с. Плаково 

17. НЧ „Поука – 1920“, с. Леденик 

18. НЧ „Просвета – 1926“, с. Вонеща вода 

19. НЧ „Христо Ботев – 1928“, с. Големаните 

20. НЧ „Нов живот – 1946“, с. Малчовци 

21. НЧ „Пробуда – 1925“, с. Шереметя 

22. НЧ „Иларион Драгостинов – 1897“, с. Арбанаси 

23. НЧ „Нива – 1898“, с. Балван 

24. НЧ „Просвета – 1907“, с. Беляковец 

25. НЧ „Напредък – 1903“, с. Ветринци 

26. НЧ „Пробуда – 1925“, с. Войнежа 

27. НЧ „Съгласие – Дебелец 1887“, гр. Дебелец 

28. НЧ „Зора – 1869“, с. Дичин 

29. НЧ „Васил Левски – 1931“, с. Кладни дял 

30. НЧ „Кирил и Методий – 1928“, с. Къпиново 

31. НЧ „Светлина – 1928“, с. Малки чифлик 

32. НЧ „Развитие – 1893“, с. Миндя 

33. НЧ „Наука – 1870“, с. Ново село 

34. НЧ „Васил Левски – 1928“, с. Присово 

35. НЧ „Извор – 1873“, с. Самоводене 

36. НЧ „Развитие – 1883“, с. Церова кория 

37. НЧ „Напредък – 1911“, с. Шемшево 

38. НЧ „Селски труд – 1906“, с. Ялово 

39. НЧ „Светлина -  2021“, гр. Велико Търново 

40. НЧ „Съгласие 1873“, с. Русаля  

 

ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Определяне на трима представители от 

Великотърновски общински съвет за участие в комисия за определяне на носител 

на Награда „ 24 май“ на Община Велико Търново, Вх. № 496/10.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Определяне на трима представители от 

Великотърновски общински съвет за участие в комисия за определяне на носител на 

Награда „ 24 май“ на Община Велико Търново, Вх. № 496/10.04.2024 г. 

ПК по ОС предлага д-р Иван Александров и Стилян Найденов за 

представители в комисия за определяне на носител на награда „24 май“. 

ПК по УТТП предлага Тихомир Нанев за представител в комисия за 

определяне на носител на награда „24 май“, а останалите представители да бъдат 

определени от водещата комисия ОНКР.  
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ПК по ЗГОС предлага Валерия Дончева за представител в комисия за 

определяне на носител на награда „24 май“. 

ПК по НПУОР предлага Ирена Стасинопулу за представител в комисия за 

определяне на носител на награда „24 май“. 

ПК по ОНКР предлага Тихомир Нанев, д-р Иван Александров, Стилян 

Найденов и Ирена Стасинопулу. 

ПК по ЗСД, ПК по СДМ, ПК по ПГОБК, ПК по БФ и ПК по ИВ подкрепят 

предложението на водещата комисия ОНКР. 

Валерия Дончева си направи отвод.  

Вчера получих обаждане от д-р Александров. И той си направи отвод, така че 

в момента остават трима: Тихомир Нанев, Стилян Найденов и Ирена Стасинопулу. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Предлагам да гласуваме заедно и тримата предложени съветници.  

Гласуваме предложението: представители на Великотърновския общински 

съвет в Комисията за определяне на носител на Награда „ 24 май“ на Община Велико 

Търново да бъдат Стилян Найденов, Тихомир Нанев и Ирена Стасинопулу. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: За 

6. Венцислав Спирдонов: За 

7. Георги Марков: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Дончо Бораджиев: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Иван Александров: За 

13. Йордан Свраков: За 

14. Лили Матева: За 

15. Мавроди Калейнски: За 

16. Методи Петров: За 

17. Мирослав Трифонов: За 

18. Михаил Михалев: За 

19. Момчил Иванов: За 

20. Николен Стойнов: За 

21. Петко Тюфекчиев: За 

22. Росен Иванов: За 

23. Соня Будева: За 

24. Стефан Войчев: За 

25. Стилян Найденов: За 

26. Тодор Тодоров: За 

27. Христо Стоев: За 
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28. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 28 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 167 

 

 На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и чл.114 от Наредба за символите и 

наградите на Община Велико Търново, Великотърновски общински съвет определя 

Ирена Стасинопулу, Стилян Найденов и Тихомир Нанев за членове на комисията, за 

избиране на носител на Награда „24 май“. 

 

 

ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Годишен план за развитие на социалните услуги 

за 2025 година на Община Велико Търново, Вх. № 501/10.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Годишен план за развитие на социалните 

услуги за 2025 година на   Община Велико Търново, Вх. № 501 от 10.04.2024 г. 

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението.  

Няма заявени изказвания. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: За 

6. Венцислав Спирдонов: За 

7. Георги Марков: За 

8. Георги Недев: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: За 

14. Ирена Стасинопулу: За 

15. Йордан Свраков: За 

16. Лили Матева: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Методи Петров: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Михаил Михалев: За 

21. Момчил Иванов: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Соня Будева: За 

25. Стефан Войчев: За 

26. Стилян Найденов: За 
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27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 30 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 168 

 

 На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА, чл.25, ал.1 и ал.2, т.1,т.5,т.9,т.11 и чл.29 

от Закона за социалните услуги, Великотърновски общински съвет приема: 

  

Годишен план за развитие на социалните услуги за 2025 година на Община 

Велико Търново. 

 

ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за дейността на Общинския съвет по 

наркотични вещества за 2023 г., План за действие на Общинския съвет по 

наркотични вещества за 2024 г. и Програма за превенция на употребата и 

злоупотребата с психоактивни вещества сред младите хора в Община Велико 

Търново 2024 – 2028 г., Вх. № 502/10.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за дейността на Общинския съвет 

по наркотични вещества за 2023 г., План за действие на Общинския съвет по наркотични 

вещества за 2024 г. и Програма за превенция на употребата и злоупотребата с 

психоактивни вещества сред младите хора в Община Велико Търново 2024 – 2028 г., Вх. 

№ 502 от 10.04.2024 г. 

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия     брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

6. Венцислав Спирдонов: За 

7. Георги Марков: За 

8. Георги Недев: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: Въздържал се 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: За 

14. Ирена Стасинопулу: За 

15. Йордан Свраков: За 

16. Лили Матева: Въздържал се 
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17. Методи Петров: За 

18. Мирослав Трифонов: За 

19. Момчил Иванов: За 

20. Николен Стойнов: За 

21. Петко Тюфекчиев: За 

22. Росен Иванов: За 

23. Соня Будева: Въздържал се 

24. Стефан Войчев: Въздържал се 

25. Стилян Найденов: За 

26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: За 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 24 „за“, „против“ няма, 5 „въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 169 

 

На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 

приема: 

1. Отчет за дейността на Общинския съвет по наркотични вещества за 2023 г. 

2. План за действие на Общинския съвет по наркотични вещества за 2024 г. 

3. Програма за превенция на употребата и злоупотребата с психоактивни 

вещества сред младите хора в Община Велико Търново 2024 -2028 г. 

 

ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отпускане на средства за финансово 

подпомагане на изследвания и процедури, свързани с лечение на безплодие на 

семейства и лица, живеещи на семейни начала с репродуктивни проблеми на 

територията на Община Велико Търново, Вх. № 503/10.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отпускане на средства за финансово 

подпомагане на изследвания и процедури, свързани с лечение на безплодие на семейства 

и лица, живеещи на семейни начала, с репродуктивни проблеми на територията на 

Община Велико Търново, Вх. № 503 от 10.04.2024 г. 

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението.  

Няма заявени изказвания. 

Гласуваме. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: За 

6. Венцислав Спирдонов: За 

7. Георги Марков: За 

8. Георги Недев: За 

9. Деян Куздов: За 
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10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: За 

14. Ирена Стасинопулу: За 

15. Йордан Свраков: За 

16. Лили Матева: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Методи Петров: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Михаил Михалев: За 

21. Момчил Иванов: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Соня Будева: За 

25. Стефан Войчев: За 

26. Стилян Найденов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 30 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 170 

 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 6 от ЗМСМА, чл. 3, ал. 4, ал. 6 и чл. 18 от  Правилника 

за финансово подпомагане на изследвания и процедури, свързани с лечение на безплодие 

на семейства и лица, живеещи на семейни начала с репродуктивни проблеми на 

територията на Община Велико Търново, и Протокол №  22/08.04.2024 г. от заседание на 

Комисията, Великотърновски общински съвет: 

1. Одобрява Списъка с кандидатите и размера на отпусната сума за  финансово 

подпомагане на изследвания и процедури, свързани с лечение на безплодие на семейства 

и лица, живеещи на семейни начала с репродуктивни проблеми, съгласно Приложение 

№ 1, неразделна част от настоящото решение. 

 2. Средствата да се разчетат от Целеви разходи по бюджета за 2024 г. на Община 

Велико Търново, съгласно Приложение 2Б, т.  22 „Общинска програма за асистирана 

репродукция, в т.ч. преходен остатък от предходни години”, приет с Решение № 

97/29.02.2024 г.  

3. Неусвоената част от одобрената на заявител сума, се прехвърля в следващите 

до две бюджетни години на съответното лице. 

 

ПРИЛОЖЕНИЕ №1 

СПИСЪК 

 

на одобрените кандидати за финансово подпомагане на изследвания и процедури, 

свързани с лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на  семейни начала с 

репродуктивни проблеми при Община Велико Търново за 2024 година 
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1. Заявление: Вх.№ 94-АА–12621-2/20.03.2024 г.  

Постоянен адрес:                 

  До 2000 лв. 

2. Заявление: Вх.№ 94-ДД–8290-2/21.03.2024 г.  

Постоянен адрес:                 

  До 2000 лв. 

 

3. Заявление: Вх.№ 94-ДД–14112-2/15.03.2024 г.  

Постоянен адрес:              

   До 2000 лв. 

4. Заявление: Вх.№ 94-ЯЯ–690-2/19.03.2024 г.  

Постоянен адрес:               

  До 2000 лв. 

5. Заявление: Вх.№ 94-ММ–14424-2/28.03.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                           До 2000 лв.  

6. Заявление: Вх.№ 94-ММ–2787-2/25.03.2024 г.  

Постоянен адрес:                                      

  До 2000 лв.    

7. Заявление: Вх.№ 94-ММ–21850-2/25.03.2024 г.  

Постоянен адрес:          

          До 2000 лв.    

8. Заявление: Вх.№ 94-ММ–13000-2/26.03.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                            До 2000 лв. 

9. Заявление: Вх.№ 94-СС–7787-2/28.03.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                            До 2000 лв. 

10. Заявление: Вх.№ 94-СС–13940-2/25.03.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                             До 2000 лв. 

11. Заявление: Вх.№ 94-ЗЗ–1766-2/01.04.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                             До 2000 лв. 

12. Заявление: Вх.№ 94-ЗЗ–1575-2/29.03.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                              До 2000 лв. 

13. Заявление: Вх.№ 94-АА–12320-2/15.03.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                             До 2000 лв. 

14. Заявление: Вх.№ 94-ЦЦ-1927-2/01.04.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                             До 2000 лв. 

15. Заявление: Вх.№ 94-ИИ–13439-2/27.03.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                             До 2000 лв. 

16. Заявление: Вх.№ 94-ЙЙ–2568-2/19.03.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                             До 2000 лв. 

17. Заявление: Вх.№ 94-ЮЮ -13-2/26.03.2024 г.  
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Постоянен адрес:  

                                              До 2000 лв. 

18. Заявление: Вх.№ 94-ММ–1767-2/19.03.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                              До 2000 лв.  

 

 

19. Заявление: Вх.№ 94-ММ–18045-1/08.03.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                              До 2000 лв. 

20. Заявление: Вх.№ 94-ММ -19077-2/15.03.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                             До 2000 лв. 

21. Заявление: Вх.№ 94-НН -2184-2/29.03.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                             До 2000 лв. 

22. Заявление: Вх.№ 94-РР-1922-2/26.03.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                            До 2000 лв. 

23. Заявление: Вх.№ 94-СС–705-2/21.03.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                            До 2000 лв. 

24. Заявление: Вх.№ 94-СС–11898-2/27.03.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                            До 2000 лв. 

25. Заявление: Вх.№ 94-ВВ–6211-2/29.03.2024 г.  

Постоянен адрес:  

                                             До 2000 лв. 

 

 

 

ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за 2023 г. за изпълнение на 

Програма за опазване на околната среда на територията  на Община Велико 

Търново 2022 – 2027 г., Вх. № 458/01.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за 2023 г. за изпълнение на 

Програма за опазване на околната среда на територията  на Община Велико Търново 

2022 – 2027 г., Вх. № 458 от 01.04.2024 г. 

ПК по ЗГОС, ПК по УТТП приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Предлагам да гласуваме следния проект за решение: 

На основание чл. 79, ал. 5 от Закона за опазване на околната среда, 

Великотърновският общински съвет приема Отчет за 2023 г. за изпълнение на Програма 

за опазване на околната среда на територията на Община Велико Търново 2022-2027 г. и 

като неразделни части от нея Регионална програма за управление на отпадъците за 

общините Велико Търново, Горна Оряховица, Лясковец, Стражица, Елена и Златарица с 

период на действие 2021-2028 г. и  актуализирана Програма за намаляване на емисиите 
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и достигане на установените норми за фини прахови частици на Велико Търново с 

период на действие 2021 - 2025 г. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

6. Венцислав Спирдонов: За 

7. Георги Марков: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Дончо Бораджиев: Против 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Иван Александров: За 

13. Йордан Свраков: За 

14. Лили Матева: Против 

15. Мавроди Калейнски: Против 

16. Методи Петров: За 

17. Мирослав Трифонов: За 

18. Михаил Михалев: Въздържал се 

19. Момчил Иванов: За 

20. Николен Стойнов: За 

21. Петко Тюфекчиев: Въздържал се 

22. Росен Иванов: За 

23. Соня Будева: Против 

24. Стефан Войчев: Против 

25. Стилян Найденов: За 

26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: За 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 21 „за“, 5 „против“, 3 „въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 171 

 

На основание чл.79, ал.5 от Закона за опазване на околната среда, 

Великотърновски общински съвет приема Отчет за 2023 г. за изпълнение на Програма за 

опазване на околната среда на територията на Община Велико Търново 2022-2027 г. и 

като неразделни части от нея Регионална програма за управление на отпадъците за 

общините Велико Търново, Горна Оряховица, Лясковец, Стражица, Елена и Златарица с 

период на действие 2021-2028 г. и Актуализирана Програма за намаляване на емисиите 

и достигане на установените норми за фини прахови частици / ФПЧ10/ на Велико 

Търново с период на действие 2021 - 2025 г. 
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ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за периода 01.09.2023 г. до 

31.12.2023 г. на План за контрол и поддръжка на площадките за игра на 

територията на Община Велико Търново, Вх. № 459/01.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за периода 01.09.2023 г. до 

31.12.2023 г. на План за контрол и поддръжка на площадките за игра на територията на 

Община Велико Търново, Вх. № 459 от 01.04.2024 г.  

ПК по УТТП, ПК по СДМ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н МИХАИЛ МИХАЛЕВ: Аз и на комисията повдигнах въпроса. Видяхме, 

че две фирми на практика извършват контрол и одит на площадките на територията на 

Община В. Търново. По-притеснително според мен е - едната фирма, която трябва да 

извършва ежедневния контрол и мониторинг върху площадките; често ставаме 

свидетели в социалните мрежи на разбити детски площадки, вандализъм, всякакви 

прояви, които будят възмущение във всеки един във В. Търново. Очевидно не можем да 

осъществим контрол и превенция за унищожаването на площадките, както и аз бях 

предложил в предходния мандат с поставяне на видеонаблюдение поне на най-големите 

площадки. Затова пък има фирма, която трябва да ги поддържа и да следи всекидневно 

какво се случва с тези площадки. Забележете, обаче - фирмата е софийска и тя няма 

представителство във В. Търново и се питам: кой извършва това постоянно оглеждане на 

детските площадки на територията на общината, някаква допълнителна фирма ли се 

пренаема, или пак пада тежестта върху администрацията и хората от администрацията, 

които въртят телефоните до София и се чудят как да уведомят фирмата да дойде да си 

оправи щетите.  

Много ми е чуден този въпрос, дали някой би могъл да ми отговори, толкова 

ли нямаше някоя местна фирма, която наистина има представителство да може да следи 

и да оглежда, а трябваше фирма от София да бъде ангажирана с този според мен 

немаловажен проблем, защото в крайна сметка става въпрос за живота и здравето на 

нашите деца. 

Г-жа МИРОСЛАВА ЦОНЕВА - главен експерт, отдел "Околна среда": 

Аз и на Комисията казах, че фирмата, която е избрана за контрол на детските площадки 

е избрана по реда на ЗОП. Тази софийска фирма има подизпълнител тук, представител, 

който е на място, който извършва ежедневните проверки и е готов да реагира при всеки 

един сигнал. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Не са заявени други изказвания. 

Предлагам да гласуваме следния проект за решение: 

На основание чл. 67, ал. 4 от Наредба № 1 от 12.01.2009 г. за условията и реда 

за устройството и безопасността на площадките за игра, Великотърновският общински 

съвет приема отчет за периода 01.09.2023 г. до 31.12.2023 г. на Плана за контрол и 

поддръжка на площадките за игра на територията на Община Велико Търново. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: Въздържал се 
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3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Георги Марков: За 

7. Георги Недев: За 

8. Деян Куздов: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Дончо Бораджиев: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Иван Александров: Въздържал се 

13. Ирена Стасинопулу: Въздържал се 

14. Лили Матева: За 

15. Мавроди Калейнски: За 

16. Методи Петров: За 

17. Мирослав Трифонов: За 

18. Михаил Михалев: Въздържал се 

19. Николен Стойнов: За 

20. Росен Иванов: За 

21. Соня Будева: Въздържал се 

22. Стефан Войчев: Въздържал се 

23. Стилян Найденов: За 

24. Тихомир Нанев: За 

25. Тодор Тодоров: За 

26. Христо Стоев: За 

27. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 21 „за“, „против“ няма, 6 „въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 172 

 

На основание чл.67, ал.4 от Наредба № 1 от 12.01.2009 г. за условията и реда за 

устройството и безопасността на площадките за игра, Великотърновски общински съвет 

приема отчет за периода 01.09.2023 г. до 31.12.2023 г. на План за контрол и поддръжка 

на площадките за игра на територията на Община Велико Търново. 

 

 

ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Провеждане на извънредно 

заседание на общото събрание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 

обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. Велико 

Търново, Вх. № 495/10.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Провеждане на извънредно заседание на 

общото събрание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. Велико Търново, Вх. № 495 от 

10.04.2024 г. 

ПК по ИВ, ПК по УТТП приемат предложението.  

Колеги, постъпило е допълнение с вх. № 529 от 24.04.2024 г от Асоциацията 

по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация 

Йовковци“ ООД. Същото ви е изпратено за запознаване. Ще го подложа на гласуване 

като допълнение към предложението. 
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Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма заявени изказвания. 

На първо място подлагам на гласуване направената корекция на  материалите 

по т. 1 от дневния ред  на предстоящото заседание на Асоциацията /чл.7.2 буква „е“ на 

Допълнително споразумение №3/.  

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложеното допълнение беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Валентин Точков: За 

3. Венцислав Спирдонов: За 

4. Георги Марков: За 

5. Георги Недев: За 

6. Гюнай Далоолу: За 

7. Деян Куздов: За 

8. Деян Хаджийски: За 

9. Дончо Бораджиев: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Иван Александров: Въздържал се 

12. Йордан Свраков: За 

13. Лили Матева: За 

14. Мавроди Калейнски: За 

15. Методи Петров: За 

16. Мирослав Трифонов: За 

17. Михаил Михалев: За 

18. Николен Стойнов: За 

19. Петко Тюфекчиев: За 

20. Росен Иванов: За 

21. Соня Будева: За 

22. Стефан Войчев: За 

23. Тихомир Нанев: За 

24. Тодор Тодоров: За 

25. Христо Стоев: За 

26. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 25 „за“, „против“ няма, 1 „въздържал се“. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основното 

предложение в неговата цялост с така направената корекция.  

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Венцислав Спирдонов: За 

5. Георги Марков: За 

6. Георги Недев: За 

7. Гюнай Далоолу: За 

8. Деян Куздов: За 
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9. Деян Хаджийски: За 

10. Дончо Бораджиев: За 

11. Драгомир Йосифов: За 

12. Иван Александров: Въздържал се 

13. Йордан Свраков: За 

14. Лили Матева: За 

15. Мавроди Калейнски: За 

16. Мирослав Трифонов: За 

17. Михаил Михалев: Въздържал се 

18. Момчил Иванов: За 

19. Николен Стойнов: За 

20. Росен Иванов: За 

21. Соня Будева: За 

22. Стилян Найденов: За 

23. Тихомир Нанев: За 

24. Тодор Тодоров: За 

25. Христо Стоев: За 

26. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 24 „за“, „против“ няма, 2 „въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 173 

 

На основание чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА във връзка с чл. 198е, ал.3 и ал.5 от 

Закона за водите, чл.5, ал.6 и ал.7 от Правилника за организацията и дейността на 

асоциациите по водоснабдяване и канализация, с оглед разпоредбите на чл.198в, ал.4, т.9 

и т.10 от Закона за водите и чл.9, ал.2, чл.26, ал.3 и чл.33а от Правилника за 

организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация, 

Великотърновски общински съвет: 

 

I. Оправомощава представителя на Община Велико Търново в Асоциацията 

по ВиК – Кметът на общината, при провеждане извънредно заседание на общото 

събрание на Асоциация на 30.04.2024 г. /вторник/ от 11:00 часа в Гербова зала № 314 в 

сградата на Областна администрация Велико Търново, а при липса на необходимия 

кворум – на 09.05.2024 г. /четвъртък/ от 11:00 часа, да гласува по предложения дневен 

ред по следния начин: 

 

по т.1 от дневният ред – Приема решение за сключване на Допълнително 

споразумение №3 към Договор за стопанисване, поддържане и експлоатация на ВиК 

системите и съоръженията и предоставяне на водоснабдителни и канализационни услуги 

№ АВК-ВТ-63 от 21.04.2016 г. /Договора/, сключен между Асоциацията по ВиК на 

обособената територия, обслужвана „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, 

Велико Търново и „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. Велико Търново, 

във връзка с кандидатстване на „ВиК Йовковци“ ООД, гр. Велико Търново, в качеството 

му на Оператор, по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ № BG16FFPR002-1.002 “Изграждане на ВиК инфраструктура за 7 ВиК 

оператора“ по приоритет 1 „Води“ на Програма „Околна среда“ 2021-2027 г. - да гласува 

„ЗА“. 

 

по т.2 от дневния ред - Други – Да гласува съобразно интересите на Община 

Велико Търново. 
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II. В случай, че Кметът на Община Велико Търново не може да вземе участие 

в извънредно заседание на общото събрание на Асоциация на 30.04.2024г. /вторник/ от 

11:00 часа в Гербова зала №314 в сградата на Областна администрация Велико Търново, 

а при липса на необходимия кворум – на 09.05.2024г. /четвъртък/ от 11:00 часа, определя 

за негов заместник проф. Георги Камарашев – Заместник-кмет „Строителство и 

устройство на територията” в Община Велико Търново, който да гласува по посочения в 

настоящото решение начин. 

 

ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Утвърждаване на допълнителен 

годишен план за ползване на дървесина от горските територии, собственост на 

Община Велико Търново за 2024 г. и приемане начина за нейното ползване, Вх. № 

497/10.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Утвърждаване на допълнителен годишен 

план за ползване на дървесина от горските територии, собственост на Община Велико 

Търново за 2024 г. и приемане начина за нейното ползване, Вх. № 497 от 10.04.2024 г. 

ПК по ЗГОС, ПК по ОС приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението.  

Изказвания не са заявени. 

Гласуваме предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Георги Марков: За 

7. Георги Недев: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: Въздържал се 

14. Ирена Стасинопулу: За 

15. Йордан Свраков: За 

16. Лили Матева: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Методи Петров: Въздържал се 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Момчил Иванов: За 

21. Николен Стойнов: За 

22. Росен Иванов: За 

23. Соня Будева: За 

24. Стефан Войчев: За 

25. Стилян Найденов: За 
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26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: За 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 27 „за“, „против“ няма, 2 „въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 174 
 

 

1. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.7, ал.1 от 

НУРВИДГТДОСПДНГП, Великотърновски общински съвет утвърждава допълнителен 

годишен план за ползване на дървесина от горите, собственост на Община Велико 

Търново, както следва: 
 

 

 

Предвиденото ползване е съобразено с горепосочения план (в процес на 

приемане) на Община Велико Търново за периода 2023 – 2032 г. и дейностите са 

съгласувани с РИОСВ гр. Велико Търново. 

 

№ 

по ред 
землище 

Отдел, 

подотдел 

по ГСП 

от 

2023 г 

Площ 

 

(ха) 

Вид гори 

Общ 

запас 

 

 

(пл.м³) 

Предвидено 

ползване 

по ГСП 

(пл.м³) 

Забележка 

1. Пчелище 192 в 6.4 
Широколистни 

високостъблени 
1940 590  

 

 
 192 г 1.9 

Издънкови за 

превръщане 
380 110  

  192 д 13.1 
Издънкови за 

превръщане 
3670 920  

  192 е 14.5 
Издънкови за 

превръщане 
4060 1010  

  235 п 0.8 Тополов 140 110  

  237 ч1 1 Тополов 100 100  

2. Велико Търново 257 и3 8.6 Иглолистни 1850 632  

  257 щ3 2.5 Иглолистни 660 170  

3. Балван 319 б 1.7 
Издънкови за 

превръщане 
90 25  

4. Плаково 590 п1 0.4 Иглолистни 100 25  

5. Миндя 213 и 8.9 
Широколистни 

високостъблени 
2290 330  

6. Самоводене 334 е 0.8 Черборови култури 270 40  
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2. На основание чл.112, ал.1, т.1 от ЗГ и чл.5, ал.1, т.1 и ал.3 от 

НУРВИДГТДОСПДНГП Великотърновски общински съвет приема следния начин за 

ползване на дървесина от Общинския горски фонд, съгласно Горскостопанския план на 

горите, собственост на Община Велико Търново: 

 

Ползването на дървесина в утвърдения в т.1 списък с подотдели от горските 

територии – общинска собственост за 2024  г., да се осъществи  чрез продажба на 

стояща дървесина на корен. 

 

3. Възлагам на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 

процедурите по ползването на дървесина, съгласно Закона за горите и в съответствие с 

разпоредбите на действащото законодателство.  

 

 

ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Продажба на недвижим имот – 

апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 487/09.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Продажба на недвижим имот – 

апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 487 от 09.04.2024 г.  

ПК по ОС приема предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия  брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: Против 

2. Ангел Янчев: Против 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Георги Марков: За 

7. Георги Недев: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: Въздържал се 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Лили Матева: Въздържал се 

14. Методи Петров: Въздържал се 

15. Мирослав Трифонов: За 

16. Момчил Иванов: За 

17. Николен Стойнов: За 

18. Росен Иванов: За 

19. Соня Будева: Въздържал се 

20. Стефан Войчев: Въздържал се 

21. Стилян Найденов: Въздържал се 

22. Тихомир Нанев: За 

23. Тодор Тодоров: За 
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24. Христо Стоев: За 

25. Юлия Тонкова: За 

Със 17 „за“, 2 „против“, 6 „въздържал се“ предложението не беше прието. 

 

ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Продажба на недвижим имот – 

апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 488/09.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Продажба на недвижим имот – 

апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 488 от 09.04.2024 г. 

ПК по ОС приема предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението.  

Г-н МИХАИЛ МИХАЛЕВ: Много се чудих дали да се изказвам по тази тема. 

Очевидно започва един проблем с общинските жилища и тяхната продажба и ще го 

видим след малко, защото трябва да отменим две решения на Общинския съвет. Може 

би високите цени на оценителите на имотите възпрепятстват по някакъв начин техните 

ползватели да ги купят.  

Мисля, че трябва да се намери някакъв вариант ние да не вземаме постоянно 

тук някакви решения, а след това хората да се отказват. Няма ли някакъв вариант тези 

хора да кажат предварително дали ще купят това жилище, за да не се налага след това 

ние да отменяме решение? Виждам, че може би няма такъв вариант, така че това е моето 

притеснение. 

Много пъти говорихме по въпроса за общинските жилища, за тяхната 

продажба, дали трябва да ги продаваме, дали Общината има нужда от толкова много 

общински жилища, или не, просто една тема, която според мен предстои да се дискутира 

и в бъдеще и е хубаво да помислим за нея. 

Г-н ТОДОР ТОДОРОВ: Нямах намерение да се изказвам.  

Първо, предходната точка беше отхвърлена без мотиви, сега чухме едни 

много странни и екзотични мотиви.  

Чувал съм в тази зала през този мандат тезата, че продаваме евтино, сега 

чувам тезата, че продаваме скъпо. И двете неща не са верни. Продаваме на база на 

експертни пазарни оценки, пазарът е такъв, какъвто е. И двете жилища, които са в 

дневния ред, са на пазарни цени. Всеки има право от тези, които са подали заявление да 

го купят, да го направи по Правилник и получава експертна пазарна цена.  

Какво да направим, не виждам. Да намалим цените или да ги увеличим? 

Г-н МИХАИЛ МИХАЛЕВ: Не е зле да се намалят цените на недвижимите 

имоти, обаче според мен не ми се вижда нормално панелен блок, строен през 70-те г. в 

квартал „Чолаковци“, площ 60 кв.м да струва 50 000 евро.  

Извинявам се, г-н Тодоров, не съм експерт като Вас по въпросите с 

недвижимите имоти, но това ми се вижда малко пресилено. Твърде много им идва вече 

на хората този балон с недвижимите имоти, който се прехвърли в общинските жилища. 

Г-н ДРАГОМИР ЙОСИФОВ: Г-н Михалев, бяхте прав за едно-единствено 

нещо – казахте, че сте решили да не се изказвате, трябваше това решение да го 

приложите. 
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Уважаеми г-н Михалев, не зная защо оставате с впечатлението, че Община В. 

Търново е брокер на недвижими имоти. Община В. Търново не е брокер на недвижими 

имоти. 

Уважаеми г-н Михалев, знаете ли откъде идва това нещо? Цените са си като 

на всяко едно друго жилище. Объркването идва оттам, че в обществото преди години, 

както са правени продажбите, е всято мнението, че Общината продава тези имоти без 

пари, т.е., това са най-евтините имоти и всеки един може да си купи имот от Общината, 

защото този имот е без пари, но това изобщо не е така. Това е един имот, който има 

необходимата пазарна оценка, който е минал през всички процедури, на който е обявена 

цена. Това, че купувачът си мисли, че ако този имот струва 50 000 евро, а той може да си 

го купи за 25 лева, е, не. Затова се отказват. Това е истината. Просто трябва хората да 

разберат, че дали Общината ще им продаде имотът или частникът, цената е такава, тя е 

пазарна цена. 

Г-н ТОДОР ТОДОРОВ: Аз казах моите аргументи, но, г-н Михалев, това 

дали едно нещо струва скъпо или евтино, определя само и единствено пазарът. Мина 

отдавна времето, когато с постановление на ЦК можем да решим едно нещо колко 

струва. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Други изказвания не са заявени. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия     брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: Против 

2. Ангел Янчев: Против 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Георги Марков: За 

7. Георги Недев: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: Въздържал се 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: За 

14. Лили Матева: Въздържал се 

15. Мавроди Калейнски: Въздържал се 

16. Методи Петров: Въздържал се 

17. Мирослав Трифонов: За 

18. Момчил Иванов: За 

19. Николен Стойнов: За 

20. Петко Тюфекчиев: За 

21. Росен Иванов: За 

22. Соня Будева: Въздържал се 

23. Стефан Войчев: Въздържал се 

24. Стилян Найденов: Въздържал се 

25. Тихомир Нанев: За 
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26. Тодор Тодоров: За 

27. Христо Стоев: За 

28. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 19 „за“, 2 „против“, 7 „въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 175 

 

1. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3, ал.2 и ал. 3 във връзка с 

чл. 42, ал. 1, т. 2 от ЗОС, чл. 47, ал. 1, във връзка с чл. 46, ал. 1, т. 1, чл. 47, ал. 4 и ал. 5 от 

Наредбата за реда и условията за установяване на жилищни нужди, настаняване и 

продажба на общински жилища, Великотърновски общински съвет включва в списъка за 

продажба жилище – частна общинска собственост, индивидуализиран в АЧОС № 6247 от 

29.06.2016 г., а именно: 

Апартамент № .. (…) от жилищен блок  ЕЖБ 79 (седемдесет и девет), панелна 

конструкция, построен 1978 год., представляващ самостоятелен обект в сграда с 

идентификатор № 10447.515.454.5… (едно нула четири четири седем точка пет едно 

пет точка четири пет четири точка пет точка едно девет) по Кадастрална карта и 

кадастралните регистри (КККР) на гр. Велико Търново с адрес на имота: гр. Велико 

Търново, п.к. 5000, ул. „Филип Симидов“ № 7, …………..,  който самостоятелен обект се 

намира в сграда № 5 (пет), разположена в поземлен имот с идентификатор 10447.515.454, 

с предназначение на самостоятелния обект: жилище, апартамент в жилищна или вилна 

сграда, или в сграда със смесено предназначение, с площ от 38,47 кв.м. (тридесет и осем 

цяло и четиридесет и седем стотни квадратни метра), съгласно Ценообразуване на ЕЖБ 

79 от 03.1979 год., изготвено от „Инвестстрой-92“ ЕООД и площ от 43,09 кв.м. 

(четиридесет и три цяло и девет стотни квадратни метра) при 100% включена тераса в 

площта на апартамента, състоящ се от: дневна - спалня, кухня, баня - тоалетна, коридор 

и тераса; при граници: на същия етаж: 10447.515.454.5.18, 10447.515.454.5.20; под 

обекта: 10447.515.454.5.14, 10447.515.454.5.15; над обекта: 10447.515.454.5.22, 

10447.515.454.5.23; Избено помещение № 9 (номер девет), с площ 3,27 кв.м. (три цяло 

двадесет и седем стотни квадратни метра) по Ценообразуване на ЕЖБ 79 и съответните 

идеални части от общите части сградата и отстъпено право на строеж върху 

поземлен имот с идентификатор 10447.515.454 (едно нула четири четири седем точка пет 

едно пет точка четири пет четири) по КК и КР на гр. Велико Търново, а по ПУП- план за 

регулация и застрояване на ж.к. Бузлуджа – гр. Велико Търново, представляващ УПИ I 

(едно римско) – „За жилищно строителство“ от квартал 357 (триста петдесет и седем). 

2. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3 и ал.2 от ЗОС и чл.47, 

ал.5, ал. 6 във вр. с чл. 46, ал.1, т.1 от Наредбата за реда и условията за установяване на 

жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища Великотърновски 

общински съвет дава съгласие описаният в точка 1 недвижим имот да бъде продаден на 

Звезда ……… Иванова, ЕГН: ………... Одобрява продажна цена на гореописания имот, 

въз основа на експертна оценка, изготвена от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в 

размер на 77 100 лв. (седемдесет и седем хиляди и сто лева). 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими 

административни действия по продажба на имота, съгласно разпоредбите на Закона за 

общинска собственост и Наредбата на Великотърновския общински съвет за реда и 

условията за установяване на жилищни нужди, настаняване и продажба на общински 

жилища. 
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ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Безвъзмездно прехвърляне на право 

на собственост върху недвижим имот в полза на Държавата, гр. Велико Търново, 

Вх. № 514/17.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Безвъзмездно прехвърляне на право на 

собственост върху недвижим имот в полза на държавата, гр. Велико Търново, Вх. № 514 

от 17.04.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ИВ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н ДОНЧО БОРАДЖИЕВ: Искам само едно изречение по предходната 

точка. 

Радвам се, че стана такава дискусия. Ние въобще не мислехме да вземаме 

отношение, казали сме си мнението. За нас проблемът по предходните две точки е 

заровен не в пазарните цени, защото те наистина са такива и са справедливи, а доколкото 

тези жилища са за хора с финансови затруднения и е странно как за такъв кратък период 

от момента, в който са ги получили, за две години по-късно успяват да отговарят на 

изисквания за получаване на кредит или намират такива големи суми и за мен е 

проблемът е в начина, по който се разрешава и се определя имат ли нужда. 

По настоящата точка категорично подкрепям идеята, че където има 

съсобственост, тя трябва да бъде прекратявана по най-бързия начин, защото това води 

само до проблеми на всички съсобственици. Конкретно за тази точка правя едно 

предложение и то е да отложим решението си и да предложим на Областната 

администрация това да не е дарение, а да е замяна. Имаме на много места съсобственост 

с държавни имоти и едно от тях е това, за което е моето предложение - в Младежкия дом. 

В Младежкия дом има няколко помещения, които се отдават от Областната 

администрация и те стоят затворени, не се ползват. Не са само партийни офиси има, 

всякакви други са, които само ползват фасадата на сградата за билборд. В същото време 

децата, които посещават занятията в Младежкия дом, се преобличат по парапетите на 

парното, по первазите на прозорците и т.н. преди малко слушахме отчет за наркотичните 

вещества и всички знаем, в тази седмица имаше среща с МВР, какви са сериозните 

проблеми с наркотици и с тези вредни занимания на децата. Младежкият дом с неговата 

дейност има съществено отношение към това децата да имат занимание и да имат с какво 

да изпъкват, със своите таланти, а не с простотии.  

Ето защо аз правя предложение да отложим точката, да предложим на 

Областната администрация не дарение, а замяна и Общината да получи, точно 

Младежкия дом, да получи обратно тези помещения, за да могат да се ползват за децата, 

тъй като не ми звучи добре в една сграда Младежки дом и партийни офиси. Просто няма 

логика, а те имат нужда. 

Г-н ИВАЙЛО ЗДРАВКОВ – областен управител на Област В. Търново: 

Считам, че това предложение за отлагането не би следвало да се приема. Изтичат срокове 

за кандидатстване по определени програми, в които Областната администрация може да 

кандидатства само и единствено ако е собственик на съответната земя. Предполагам, 

знаете състоянието на вътрешния двор на Областната администрация. Фактът, че и 

прилежащите терени не са собственост на Областната администрация също 

възпрепятства кандидатстването.  
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По отношение искането Ви за Младежкия дом няма постъпили материали в 

Областната администрация да искате безвъзмездно прехвърляне на съответните имоти в 

полза на Общината. Няма никакъв проблем това нещо да се случи, така че не обвързвайте 

едното нещо с другото.  

Призовавам общинските съветници да подкрепят искането на областния 

управител! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване процедура 

„отлагане на разискванията“. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: Против  

2. Ангел Янчев: За  

3. Валентин Точков: Въздържал се  

4. Венцислав Спирдонов: Въздържал се  

5. Георги Марков: Против  

6. Георги Недев: Против  

7. Гюнай Далоолу: Против  

8. Деян Куздов: Против  

9. Деян Хаджийски: Против  

10. Дончо Бораджиев: За  

11. Драгомир Йосифов: Против  

12. Лили Матева: За  

13. Мавроди Калейнски: За  

14. Мирослав Трифонов: Против  

15. Николен Стойнов: Въздържал се  

16. Петко Тюфекчиев: Против  

17. Росен Иванов: Против  

18. Соня Будева: За  

19. Стефан Войчев: За  

20. Стилян Найденов: Против  

21. Тихомир Нанев: Въздържал се  

22. Тодор Тодоров: Против  

23. Христо Стоев: Против 

Резултат от гласуването: 6 „за“, 13 „против“, 4 „въздържал се“. 

Предложението беше поставено на прегласуване: 

1. Александра Трифонова: Против 

2. Ангел Янчев: Против 

3. Валентин Точков: Въздържал се 

4. Валерия-Тереза Дончева: Въздържал се 

5. Венцислав Спирдонов: Въздържал се 

6. Георги Марков: Против 

7. Георги Недев: Против 

8. Гюнай Далоолу: Против 

9. Деян Куздов: Против 

10. Дончо Бораджиев: За 

11. Драгомир Йосифов: Против 

12. Лили Матева: За 

13. Мавроди Калейнски: За 
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14. Методи Петров: Въздържал се 

15. Мирослав Трифонов: Против 

16. Михаил Михалев: Въздържал се 

17. Николен Стойнов: Въздържал се 

18. Петко Тюфекчиев: Против 

19. Росен Иванов: Против 

20. Соня Будева: За 

21. Стефан Войчев: За 

22. Стилян Найденов: Против 

23. Тихомир Нанев: Против 

24. Тодор Тодоров: Против 

25. Христо Стоев: Против 

26. Юлия Тонкова: Въздържал се 

С 5 „за“, 14 „против“, 7 „въздържал се“ предложението не беше прието. 

Г-н ДРАГОМИР ЙОСИФОВ: Всъщност областният управител взе част от 

това, което исках и аз да споделя.  

Никой досега не е поискал подобно нещо. В комисиите не го чухме, поне до 

мен не е достигнала такава информация. И да се подава по този начин, в последния 

момент, или е стратегия, което аз приемам, но не е този моментът да предлагаме такова 

решение. Още повече - ние досега поискали сме това от областната управа? Не сме 

поискали. Аз считам, че областната управа трябва да си го вземе, още повече, там е 

вписано, че пак във взаимодействие с Община В. Търново ще се извършват всичките 

работи. Това е решение, което аз не виждам защо го обсъждаме.  

И понеже г-н Областният управител е тук, ще се върна на апартаментите – 

единият апартамент го отказахме, другия го приехме. Г-н Областен управител, имаме 

едно писмо на съда, с което се казва, че когато правим откази, те трябва да са мотивирани 

и съответно на първия апартамент ще помоля да видим каква ще бъде мотивировката. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Областният управител не е съд, няма 

такива правомощия. 

Г-н ДРАГОМИР ЙОСИФОВ: Аз просто уведомявам. Просто казвам: какъв 

е мотивът? 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Няма такъв мотив. Не е елемент от 

законосъобразността. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Мисля, че тази тема не трябва да я 

политизираме и да противопоставяме общинска на държавна собственост. Мисля, че 

трябва да подходим отново като отговорни общественици и да намерим възможност 

Областната администрация да кандидатства и тези средства да влязат в нашия град. 

Немалко хора посещават тази сграда. Не само Областната администрация, и НАП, и 

НОИ, и всички там. Това, че Старото военно училище е в окаяно състояние, не значи, че 

трябва да лишим Областната администрация от прилежащ терен.  

Ако отворите протоколите; преди малко питахте кои съветници са били; 

същото нещо се случи, и то по мое предложение, със земята на ВТУ, за да може да 

кандидатства и да бъде завършена сградата. Според мен ще бъде много голяма грешка, 

ако тръгнем в момента да правим замяна, което ще лиши ОА от кандидатстване. Не само 

Младежкия дом, има много други неща, които държавата би могла, ако има желание да 
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помогне на Община В. Търново, да ги деактува, както го е правила, така и да продължи 

да го прави да бъдат общинска собственост.  

Ако смесим в момента двете теми, ще направим най-голямата грешка. Затова 

най-важното нещо днес според мен е държавнически, всички единодушно да подкрепим 

тази точка, да подадем ръка на Областната администрация  и да очакваме за в бъдеще от 

държавата, когато ние нещо поискаме да бъде така добра и експедитивна да ни го даде, 

за да може да вършим работата на Община В. Търново.  

Аз ще подкрепя тази точка, това е принципност и последователност - както за 

ВТУ преди години, така и за Областната администрация, така и за всички държавни 

институции, които имат нужда от нашата подкрепа, те ще я получат. 

Г-н ДОНЧО БОРАДЖИЕВ: Аз първо ще изразя задоволството си от 

станалата дискусия. Считам, че точно по този начин трябва да работи Общинският съвет. 

Аз бях убеден с доводите ви в правотата на искането на Областната администрация. 

Първо. 

И второ, аз и преди това казах, че съм „за“, когато има съсобственост и го 

подкрепям.  

Причината за тази идея дойде точно след като бях на комисия в сряда и водих 

дъщеря си на балет в Младежкия дом и трябваше да прескачам дрехи и чанти на деца, 

докато в стаите свиреха и влизаха и излизаха учители да правят забележка колко сме 

шумни в коридора и това провокира това твърдо желание да се изкажа по темата днес. 

Абсолютно разбирам, че са започнали процедури, Областта има нужда да се прехвърли.  

Абсолютно съм удовлетворен от поетия ангажимент, че има разбирателство 

по тази идея. Със сигурност ще го изготвим чисто документално като предложение.  

Като група ще подкрепим днес точката. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към гласуване на 

основното предложение. 

Гласуването е с мнозинство три четвърти от общия брой на съветниците – 28 

гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Георги Марков: За 

7. Георги Недев: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: За 

14. Ирена Стасинопулу: За 

15. Йордан Свраков: За 

16. Лили Матева: За 

17. Мавроди Калейнски: За 
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18. Методи Петров: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Михаил Михалев: За 

21. Момчил Иванов: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Соня Будева: За 

26. Стефан Войчев: За 

27. Стилян Найденов: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 31 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 176 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9, т.2 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2024 г. следния недвижим имот частна 

общинска собственост: 

- поземлен имот с идентификатор №10447.513.298 /едно нула четири четири 

седем точка пет едно три точка две девет осем/ по Кадастралната карта и кадастралните 

регистри на гр. Велико Търново, а по ПУП-ПР на гр. Велико Търново представляващ 

урегулиран поземлен имот I /едно римско/ от строителен квартал 584 /петстотин 

осемдесет и четири/, с площ в размер на 3 559 кв.м. /три хиляди петстотин петдесет и 

девет квадратни метра/, за който е съставен акт за частна общинска собственост 

№1703/20.12.2002 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 5 от Закона за общинската 

собственост, чл. 49, ал. 1 т. 8 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за безвъзмездно 

прехвърляне на правото на собственост в полза на Държавата, представлявана от Областен 

управител на област Велико Търново, върху недвижим имот частна общинска собственост, 

както следва: 

- поземлен имот с идентификатор №10447.513.298 /едно нула четири четири 

седем точка пет едно три точка две девет осем/ по Кадастралната карта и кадастралните 

регистри на гр. Велико Търново, а по ПУП-ПР на гр. Велико Търново представляващ 

урегулиран поземлен имот I /едно римско/ от строителен квартал 584 /петстотин 

осемдесет и четири/, с площ в размер на 3 559 кв.м. /три хиляди петстотин петдесет и 

девет квадратни метра/, за който е съставен акт за частна общинска собственост 

№1703/20.12.2002 г. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими 

административни действия по изпълнение на настоящото решение, съгласно 

разпоредбите на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество. 
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ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Публични търгове с явно наддаване 

за продажба на недвижими имоти, с. Габровци, Вх. № 480/09.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публични търгове с явно наддаване за 

продажба на недвижими имоти, с. Габровци, Вх. № 480 от 09.04.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГОС приемат предложението.    

Давам думата на Христо Медникаров – кметски наместник с. Габровци. 

Г-н ХРИСТО МЕДНИКАРОВ: Потвърждавам писменото си становище – 

положително. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: За 

6. Венцислав Спирдонов: За 

7. Георги Марков: За 

8. Георги Недев: За 

9. Гюнай Далоолу: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Дончо Бораджиев: За 

13. Драгомир Йосифов: За 

14. Иван Александров: За 

15. Ирена Стасинопулу: За 

16. Йордан Свраков: За 

17. Лили Матева: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Методи Петров: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Михаил Михалев: За 

22. Момчил Иванов: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Соня Будева: За 

27. Стефан Войчев: За 

28. Стилян Найденов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 32 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 
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РЕШЕНИЕ № 177 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2024 г.  недвижими имоти - частна 

общинска собственост, както следва: 

- изоставени територии за трайни насаждения /земя по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 

представляващи новообразуван поземлен имот №527.9 /пет две седем точка девет/ по Плана на 

новообразуваните имоти на с. Габровци, с площ от 1 000 кв.м. /хиляда квадратни метра/, девета 

категория, местност „Под пътя - Шодековци“ в землището на с. Габровци, актуван с Акт за 

частна общинска собственост № 7536/23.02.2023 г.;  

- изоставени територии за трайни насаждения /земя по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 

представляващи новообразуван поземлен имот №527.17 /пет две седем точка едно седем/ по 

Плана на новообразуваните имоти на с. Габровци, с площ от 433 кв.м. /четиристотин тридесет и 

три квадратни метра/, девета категория, местност „Под пътя - Шодековци“ в землището на с. 

Габровци, актуван с Акт за частна общинска собственост № 7537/23.02.2023 г.;  

- изоставени територии за трайни насаждения /земя по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 

представляващи новообразуван поземлен имот №527.18 /пет две седем точка едно осем/ по Плана 

на новообразуваните имоти на с. Габровци, с площ от 603 кв.м. /шестстотин и три квадратни 

метра/, девета категория, местност „Под пътя - Шодековци“ в землището на с. Габровци, актуван 

с Акт за частна общинска собственост № 7538/23.02.2023 г.;  

 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл. 56, ал. 1 и чл. 116, ал. 

1, т. 1 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъдат обявени публични 

търгове с явно наддаване за продажба на недвижими имоти - частна общинска 

собственост, както следва: 

- изоставени територии за трайни насаждения /земя по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 

представляващи новообразуван поземлен имот №527.9 /пет две седем точка девет/ по Плана на 

новообразуваните имоти на с. Габровци, с площ от 1 000 кв.м. /хиляда квадратни метра/, девета 

категория, местност „Под пътя - Шодековци“ в землището на с. Габровци, актуван с Акт за 

частна общинска собственост № 7536/23.02.2023 г.;  

- изоставени територии за трайни насаждения /земя по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 

представляващи новообразуван поземлен имот №527.17 /пет две седем точка едно седем/ по 

Плана на новообразуваните имоти на с. Габровци, с площ от 433 кв.м. /четиристотин тридесет и 

три квадратни метра/, девета категория, местност „Под пътя - Шодековци“ в землището на с. 

Габровци, актуван с Акт за частна общинска собственост № 7537/23.02.2023 г.;  

- изоставени територии за трайни насаждения /земя по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, 

представляващи новообразуван поземлен имот №527.18 /пет две седем точка едно осем/ по Плана 

на новообразуваните имоти на с. Габровци, с площ от 603 кв.м. /шестстотин и три квадратни 

метра/, девета категория, местност „Под пътя - Шодековци“ в землището на с. Габровци, актуван 

с Акт за частна общинска собственост № 7538/23.02.2023 г.;  

 

3. Определя начални тръжни цени, въз основа на експертни оценки, изготвени от 

оценител на имоти, регистриран по ЗНО, както следва: 

   - за ПИ 527.9 - в размер на 5 870 лв. /пет хиляди осемстотин и седемдесет лева/; 

   - за ПИ 527.17 - в размер на 2 542 лв. /две хиляди петстотин четиридесет и два 

лева/; 

   - за ПИ 527.18 - в размер на 3 540 лв. /три хиляди петстотин и четиридесет лева/; 
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4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими 

административни действия по организиране и провеждане на публични търгове с явно 

наддаване за продажба на имотите, съгласно разпоредбите на Закона за общинска 

собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество. 

 

ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по реда на чл. 29, 

ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Дебелец, Вх. № 485/09.04.2024г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие по реда на чл. 

29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Дебелец, Вх. № 485 от 09.04.2024г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГОС приемат предложението.  

Давам думата на Снежана Първанова – кмет на гр. Дебелец. 

Г-жа СНЕЖАНА ПЪРВАНОВА: Предложението касае изработване на 

проект за ПУП, парцеларен план за трасе на външно ел.захранване на фотоволтаичеческа 

електрическа централа за собствени нужди към складова база, която се намира в 

землището на града.   

Нямам възражения и потвърждавам даденото от мен съгласие в писменото 

становище. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: За 

6. Венцислав Спирдонов: За 

7. Георги Марков: За 

8. Георги Недев: За 

9. Гюнай Далоолу: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Дончо Бораджиев: За 

13. Драгомир Йосифов: За 

14. Иван Александров: За 

15. Ирена Стасинопулу: За 

16. Йордан Свраков: За 

17. Лили Матева: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Методи Петров: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Михаил Михалев: За 

22. Момчил Иванов: За 
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23. Николен Стойнов: За 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Соня Будева: За 

27. Стефан Войчев: За 

28. Стилян Найденов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 32 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 178 

 

1. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.29, ал.1 от ЗОЗЗ, Великотърновски 

общински съвет дава предварително съгласие за промяна предназначението на части от 

имоти публична общинска собственост, както следва:  

- поземлен имот с идентификатор №20242.33.199 по КККР на гр. Дебелец, 

местност „Под баира“, трайно предназначение на територията: Земеделска, Начин на 

трайно ползване: За селскостопански, горски, ведомствен път; обща площ на засегнатия 

имот – 1 376 кв.м.; дължина на трасето на линейния обект в засегнатия имот – 99,60 л.м.; 

площ, заета от сервитут – 201,00 кв.м.; 

- поземлен имот с идентификатор №20242.35.22 по КККР на гр. Дебелец, местност 

„Устито“, трайно предназначение на територията: Земеделска, Начин на трайно 

ползване: За местен път; обща площ на засегнатия имот – 677 кв.м.; дължина на трасето 

на линейния обект в засегнатия имот – 25,90 л.м.; площ, заета от сервитут – 60,00 кв.м.; 

във връзка с Проект за Подробен устройствен план – парцеларен план /ПУП-ПП/ 

за външно ел. захранване на фотоволтаична централа, към складова сграда в ПИ с 

идентификатор №20242.35.26 по КККР на гр. Дебелец и план-схема за 

електроснабдяване на имота, приет с Решение №26 по протокол №3 от 20.03.2024 г. на 

Експертен съвет по устройство на територията при Община Велико Търново. 

Определя срок на валидност на предварителното съгласие - до влизане в сила на 

решението на Комисията за земеделските земи. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ, Великотърновски 

общински съвет дава предварително съгласие за учредяване на ограничени вещни права 

на „ЦБА АСЕТ МЕНИДЖМЪНТ“ АД, ЕИК 104672605, с адрес гр. Дебелец, местност 

„Устито“, представлявано от управителя Красимир Гърдев, върху имотите по т.1, след 

влизане в сила на ПУП. 

Определя срок на валидност на предварителното съгласие за учредяване на 

ограничени вещни права върху имотите по т.1 – до влизане в сила на Заповедта на Кмета 

на Община Велико Търново по реда на чл.193 ал.4 от ЗУТ. 

 3. ЦБА АСЕТ МЕНИДЖМЪНТ“ АД, ЕИК 104672605, с адрес гр. Дебелец, 

местност „Устито“, представлявано от управителя Красимир Гърдев, да извърши за своя 

сметка процедурите по ЗОЗЗ, а след влизането в сила на ПУП и учредяването на правата 

по т.2 – и по промяната на предназначението на земята. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Продажба на недвижим имот по 

реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Водолей, Вх. № 327/16.02.2024 г. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Продажба на недвижим имот по реда на 

чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Водолей, Вх. № 327 от 16.02.2024 година. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  

Давам думата на Милен Мирчев – кмет на с. Водолей. 

Г-н МИЛЕН МИРЧЕВ: Потвърждавам положителното си становище. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: За 

6. Георги Марков: За 

7. Георги Недев: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: За 

14. Ирена Стасинопулу: За 

15. Йордан Свраков: За 

16. Лили Матева: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Методи Петров: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Михаил Михалев: За 

21. Момчил Иванов: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Соня Будева: За 

26. Стефан Войчев: За 

27. Стилян Найденов: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 31 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 
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РЕШЕНИЕ № 179 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 т.2 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2024 г. недвижим имот частна общинска 

собственост: 

- застроен урегулиран поземлен имот VIII /осем римско/ от строителен квартал 50 

/петдесет/ по плана на с. Водолей, с площ от 1 144 кв.м. /хиляда сто четиридесет и четири 

квадратни метра/, актуван с АЧОС № 7905/14.07.2023 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 3 от ЗОС и чл.59 ал.1 от НРПУРОИ, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъде сключен договор за продажба на 

недвижим имот частна общинска собственост, както следва: 

- застроен урегулиран поземлен имот VIII /осем римско/ от строителен квартал 50 

/петдесет/ по плана на с. Водолей, с площ от 1 144 кв.м. /хиляда сто четиридесет и четири 

квадратни метра/, актуван с АЧОС № 7905/14.07.2023 г. 

със Светлин …….. Цанков с постоянен адрес …………….. собственик на законно 

построена върху земята сграда, а именно жилищна сграда, построена въз основа на 

отстъпено право на строеж върху общинска земя, представляваща урегулиран поземлен 

имот VIII от строителен квартал 50 по плана на с. Водолей, с площ от 1 144 кв.м., с 

уредени регулационни отношения и приложена улична регулация.  

3. Определя цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от оценител на 

имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 13 300,00 лв. /тринадесет хиляди и триста лева/ 

без начислен ДДС. Всички необходимо присъщи разходи по сделката: ДДС, такса по 

чл.56а от НОАМТЦУ, местен данък, стойност на експертната оценка, такса вписване и 

др., са за сметка на Светлин …………Цанков с постоянен адрес …………………… 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими 

административни действия по изпълнение на настоящото решение, съгласно 

разпоредбите на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Учредяване право на строеж върху 

общинска земя, с. Водолей, Вх.  № 486/09.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Учредяване право на строеж върху 

общинска земя, с. Водолей, Вх.  № 486 от 09.04.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  

Давам думата на Милен Мирчев – кмет на с. Водолей.  

Г-н МИЛЕН МИРЧЕВ: Също давам положително становище. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Гласуваме предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 
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3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: За 

6. Венцислав Спирдонов: За 

7. Георги Марков: За 

8. Георги Недев: За 

9. Гюнай Далоолу: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Дончо Бораджиев: За 

13. Драгомир Йосифов: За 

14. Иван Александров: За 

15. Ирена Стасинопулу: За 

16. Йордан Свраков: За 

17. Лили Матева: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Методи Петров: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Михаил Михалев: За 

22. Момчил Иванов: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Соня Будева: За 

27. Стефан Войчев: За 

28. Стилян Найденов: За 

29. Тихомир Нанев: За 

30. Тодор Тодоров: За 

31. Христо Стоев: За 

32. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 32 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 180 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9, т. 2 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2024 г. недвижим имот - частна 

общинска собственост: 

- Обект „Реконструкция на жилищна сграда и промяна предназначението й в 

магазин за хранителни стоки“, със застроена площ 65 кв.м, построена в УПИ VIII от стр. 

кв. 50 по плана на с. Водолей, актуван с Акт за частна общинска собственост № 

7905/14.07.2023 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 78, ал. 1 и ал. 2 от 

Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъде учредено допълнително право 

на строеж за обект „Реконструкция на жилищна сграда и промяна предназначението й в 

магазин за хранителни стоки“ със застроена площ 65 кв.м, построена в УПИ VIII от стр. 

кв. 50 по плана на с. Водолей, актуван с Акт за частна общинска собственост № 
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7905/14.07.2023 г., в полза на Светлин ………Цанков с ЕГН …………… и 

адрес…………… 

3. Определя цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от оценител на 

имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 970,00 лв. /деветстотин и седемдесет лева и нула 

стотинки/. Всички необходимо присъщи разходи по учредяване правото на строеж – 

местен данък, такса по чл.56а от НОАМТЦУ, стойност на експертната оценка, такса 

вписване и др., са за сметка на Светлин ………. Цанков с ЕГН ………… и адрес: 

……………. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими 

административни действия по изпълнение на настоящото решение, съгласно 

разпоредбите на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Учредяване право на строеж, гр. 

Велико Търново, Вх. №479/09.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Учредяване право на строеж, гр. Велико 

Търново, Вх. №479 от 09.04.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Гласуваме предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия     брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: За 

6. Венцислав Спирдонов: За 

7. Георги Марков: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Хаджийски: За 

10. Драгомир Йосифов: За 

11. Ирена Стасинопулу: За 

12. Йордан Свраков: За 

13. Лили Матева: За 

14. Мавроди Калейнски: За 

15. Методи Петров: За 

16. Мирослав Трифонов: За 

17. Михаил Михалев: За 

18. Момчил Иванов: За 

19. Николен Стойнов: За 

20. Петко Тюфекчиев: За 

21. Соня Будева: За 

22. Стефан Войчев: За 

23. Стилян Найденов: За 

24. Тихомир Нанев: За 
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25. Тодор Тодоров: За 

26. Христо Стоев: За 

27. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 27 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 181 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9, т.2 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2024 г. недвижим имот частна общинска 

собственост: 

- обект „Инвестиционен проект за разширение на гараж в западна посока в УПИ 

XIV, кв.373 по ПУП на гр. Велико Търново, с идентификатор на имота №10447.506.73 

по КККР на гр. Велико Търново, ул. „Асен Разцветников“ №4“. 

 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 38 ал. 2 от ЗОС, във връзка с чл. 

73, ал. 2 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъде учредено право на 

строеж за пристрояване в сграда етажна собственост за обект „Инвестиционен проект за 

разширение на гараж в западна посока в УПИ XIV кв.373 по ПУП на гр. Велико Търново, 

с идентификатор на имота №10447.506.73 по КККР на гр. Велико Търново, ул. „Асен 

Разцветников“ №4“, върху поземлен имот с идентификатор №10447.506.73 по КККР на 

гр. Велико Търново, /а по ПУП-ПР на града представляващ УПИ XIV от кв.373/, актуван 

с АЧОС № 2034/22.10.2021 г.; със застроена площ за отстъпване право на строеж в размер 

на 23,31 кв.м.; в полза на Валентин ……….. Димитров и Атанас ………..Димитров, 

двамата с адрес ………………………. 

3. Определя цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от оценител на 

имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 4 400,00 лв. /четири хиляди и четиристотин 

лева/. Всички необходимо присъщи разходи по учредяването на право на строеж за 

пристрояването – местен данък, такса по чл.56а от НОАМТЦУ, стойност на експертната 

оценка, такса вписване и др., са за сметка на Валентин ………… Димитров и Атанас 

……….. Димитров, двамата с адрес ……………………………. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими 

административни действия по изпълнение на настоящото решение, съгласно 

разпоредбите на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество. 

 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Учредяване на  безвъзмездно  

право на ползване върху недвижим имот – частна общинска собственост, с. Дичин, 

Вх. № 482/09.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Учредяване на  безвъзмездно  право на 

ползване върху недвижим имот – частна общинска собственост, с. Дичин, Вх. № 482 от 

09.04.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по ОНКР приемат предложението.  

Давам думата на Николай Теодосиев – кметски наместник на с. Дичин.  

Г-н НИКОЛАЙ ТЕОДОСИЕВ: Давам положително становище относно 

въпросната точка. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия     брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Георги Марков: За 

7. Георги Недев: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: За 

14. Ирена Стасинопулу: За 

15. Лили Матева: За 

16. Мавроди Калейнски: За 

17. Методи Петров: За 

18. Мирослав Трифонов: За 

19. Михаил Михалев: За 

20. Момчил Иванов: За 

21. Николен Стойнов: За 

22. Петко Тюфекчиев: За 

23. Росен Иванов: За 

24. Соня Будева: За 

25. Стефан Войчев: За 

26. Стилян Найденов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 30 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 182 

 
1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2024 г. недвижим имот - частна 

общинска собственост: 

- Читалищна сграда със застроена площ от 378 кв.м, двуетажна, масивна 

конструкция, състояща се от: 

- Сутерен – три броя мази; 
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- Първи етаж – антре, стълбищна клетка, фоайе, каса, салон, стълбище за 

балкона, балкон, кинокабина със склад; 

- Втори етаж – библиотека - три броя помещения и стълбищна клетка, 

построена в УПИ III в кв. 54-А по плана на с. Дичин, актувана с Акт за частна 

общинска собственост № 775/13.10.2000 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 39, ал. 5 от ЗОС, чл. 79, ал. 4 от 

НРПУРОИ и § 4, ал. 1 от ПЗР на ЗНЧ, Великотърновски общински съвет дава съгласие 

за учредяване на безвъзмездно право на ползване за срок от 10 /десет/ години върху 

недвижим имот - частна общинска собственост, представляващ: 

- Читалищна сграда със застроена площ от 378 кв.м, двуетажна, масивна 

конструкция, състояща се от: 

- Сутерен – три броя мази; 

- Първи етаж – антре, стълбищна клетка, фоайе, каса, салон, стълбище за 

балкона, балкон, кинокабина със склад; 

- Втори етаж – библиотека - три броя помещения и стълбищна клетка, 

построена в УПИ III в кв. 54-А по плана на с. Дичин, актувана с Акт за частна 

общинска собственост № 775/13.10.2000 г. 

в полза на Народно читалище „Зора - 1869” с. Дичин, ЕИК 104120592, 

представлявано от Николай ……….. Теодосиев. 

 3. Всички текущи разходи, както и разходите по поддръжка и ремонт на сградата, 

са за сметка на Читалищното настоятелство на Народно читалище „Зора - 1869” с. Дичин. 

 4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими 

административни действия, съгласно изискванията на Закона за общинска собственост и 

Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Учредяване на безвъзмездно право 

на ползване върху недвижим имот – частна общинска собственост, с. Вонеща вода, 

Вх. № 483/09.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Учредяване на безвъзмездно право на 

ползване върху недвижим имот – частна общинска собственост, с. Вонеща вода, Вх. № 

483 от 09.04.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по ОНКР приемат предложението.  

Давам думата на Янко Първанов – кмет на с. Вонеща вода.  

Г-н ЯНКО ПЪРВАНОВ: Потвърждавам даденото от мен положително 

становище. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението.  

Изказвания не са заявени. 

Гласуваме. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия     брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 
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6. Георги Марков: За 

7. Георги Недев: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: За 

14. Ирена Стасинопулу: За 

15. Мавроди Калейнски: За 

16. Методи Петров: За 

17. Мирослав Трифонов: За 

18. Михаил Михалев: За 

19. Момчил Иванов: За 

20. Николен Стойнов: За 

21. Петко Тюфекчиев: За 

22. Росен Иванов: За 

23. Соня Будева: За 

24. Стефан Войчев: За 

25. Стилян Найденов: За 

26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: За 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 29 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 183 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2024 г. недвижим имот - частна 

общинска собственост: 

- Сграда със застроена площ от 196 кв.м, двуетажна, масивна конструкция, 

състояща се от: 

- Първи етаж – две помещения и три мази; 

- Втори етаж – две стаи, коридор, салон, сцена, предверие и стая - гримьорна, 

построена в УПИ ХII в кв. 7 по плана на с. Вонеща вода, актувана с Акт за частна 

общинска собственост № 4996/15.11.2011 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 39, ал. 5 от ЗОС, чл. 79, ал. 4 от 

НРПУРОИ и § 4, ал. 1 от ПЗР на ЗНЧ, Великотърновски общински съвет дава съгласие 

за учредяване на безвъзмездно право на ползване за срок от 10 /десет/ години върху 

недвижим имот - частна общинска собственост, представляващ: 

- Сграда със застроена площ от 196 кв.м, двуетажна, масивна конструкция, 

състояща се от: 

- Първи етаж – две помещения и три мази; 

- Втори етаж – две стаи, коридор, салон, сцена, предверие и стая - гримьорна, 

построена в УПИ ХII в кв. 7 по плана на с. Вонеща вода, актувана с Акт за частна 

общинска собственост № 4996/15.11.2011 г.,  
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в полза на Народно читалище „Просвета - 1926” с. Вонеща вода, ЕИК 104075631, 

със седалище и адрес на управление: с. Вонеща вода, ул. „Първа“ № 12, представлявано 

от Кристина …………. Иванова - Белчева. 

 3. Всички текущи разходи, както и разходите по поддръжка и ремонт на сградата, 

са за сметка на Читалищното настоятелство на Народно читалище „Просвета - 1926” с. 

Вонеща вода. 

 4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими 

административни действия, съгласно изискванията на Закона за общинска собственост и 

Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Учредяване на безвъзмездно право 

на ползване върху недвижим имот – частна общинска собственост, с. Плаково, Вх. 

№ 484/09.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Учредяване на безвъзмездно право на 

ползване върху недвижим имот – частна общинска собственост, с. Плаково, Вх. № 484 

от 09.04.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по ОНКР приемат предложението.  

Давам думата на Петя Тотева – кмет на с. Плаково.  

Г-жа ПЕТЯ ТОТЕВА: Потвърждавам даденото от мен положително 

становище. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението.  

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия     брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Георги Марков: За 

7. Георги Недев: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: За 

14. Ирена Стасинопулу: За 

15. Лили Матева: За 

16. Мавроди Калейнски: За 

17. Методи Петров: За 

18. Мирослав Трифонов: За 

19. Михаил Михалев: За 

20. Момчил Иванов: За 

21. Николен Стойнов: За 

22. Петко Тюфекчиев: За 

23. Росен Иванов: За 
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24. Соня Будева: За 

25. Стефан Войчев: За 

26. Стилян Найденов: За 

27. Тихомир Нанев: За 

28. Тодор Тодоров: За 

29. Христо Стоев: За 

30. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 30 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 184 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2024 г. недвижим имот - частна 

общинска собственост: 

 

           -     Корпус 1 от читалищна сграда с вход от североизток със застроена площ от 

815 кв.м, състоящ се от: 

- Сутерен - мазе със ЗП 109 кв.м; 

- Първи етаж - фоайе, стая, стълбищна клетка, салон със сцена, гримьорна, 

помещение за декори, съблекалня, стая и малък салон, с обща ЗП от 815 кв.м; 

- Втори етаж - читалня, коридор, склад за книги, стая, фоайе, кинокабина, стая 

и стълбищна клетка за първи етаж и таван, с обща ЗП от 232,50 кв.м, 

построена в УПИ III в кв. 67 по плана на с. Плаково, актувана с Акт за частна общинска 

собственост № 5616/14.03.2013 г. 

 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 39, ал. 5 от ЗОС, чл. 79, ал. 4 от 

НРПУРОИ и § 4, ал. 1 от ПЗР на ЗНЧ, Великотърновски общински съвет дава съгласие 

за учредяване на безвъзмездно право на ползване за срок от 10 /десет/ години върху 

недвижим имот - частна общинска собственост, представляващ: 

 

-    Корпус 1 от читалищна сграда с вход от североизток със застроена площ от 815 

кв.м, състоящ се от: 

- Сутерен - мазе със ЗП 109 кв.м; 

- Първи етаж - фоайе, стая, стълбищна клетка, салон със сцена, гримьорна, 

помещение за декори, съблекалня, стая и малък салон, с обща ЗП от 815 кв.м; 

- Втори етаж - читалня, коридор, склад за книги, стая, фоайе, кинокабина, стая 

и стълбищна клетка за първи етаж и таван, с обща ЗП от 232,50 кв.м, 

построена в УПИ III в кв. 67 по плана на с. Плаково, актувана с Акт за частна общинска 

собственост № 5616/14.03.2013 г., 

в полза на Народно читалище „Просвета - Плаково 1873” с. Плаково, ЕИК 

000125324, представлявано от Полина ………..Димова. 

 

 3. Всички текущи разходи, както и разходите по поддръжка и ремонт на сградата, 

са за сметка на Читалищното настоятелство на Народно читалище „Просвета - Плаково 

1873” с. Плаково. 

 

 4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими 

административни действия, съгласно изискванията на Закона за общинска собственост и 

Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 
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ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Утвърждаване на експертни 

оценки на недвижими имоти, с. Къпиново, Вх. № 481/09.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Утвърждаване на експертни оценки на 

недвижими имоти, с. Къпиново, Вх. № 481 от 09.04.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  

Давам думата на Добрин Георгиев – кмет с. Къпиново. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Моето мнение е, че тук не трябва да 

присъства кметът на село Къпиново Добрин Георгиев, защото в момента просто 

утвърждаваме експертните оценки.  

Ако има друго мнение, моля да се изкажете, за да знаем как да процедираме - 

дали да отложим разискванията по темата, понеже кметът отсъства, или да го гласуваме.  

За мен кметът няма отношение към експертната оценка. Впоследствие, когато 

има за продажба, неговото мнение ще се вземе предвид.  

Гласуваме предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия     брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Георги Марков: За 

7. Георги Недев: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Ирена Стасинопулу: За 

14. Лили Матева: За 

15. Мавроди Калейнски: За 

16. Методи Петров: За 

17. Мирослав Трифонов: За 

18. Михаил Михалев: За 

19. Момчил Иванов: За 

20. Николен Стойнов: За 

21. Петко Тюфекчиев: За 

22. Росен Иванов: За 

23. Соня Будева: За 

24. Стефан Войчев: За 

25. Стилян Найденов: За 

26. Тихомир Нанев: За 

27. Тодор Тодоров: За 

28. Христо Стоев: За 

29. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 29 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 
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РЕШЕНИЕ № 185 

 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 
утвърждава експертни оценки за определяне на пазарна стойност на недвижим имот, 
изготвени от оценител на недвижими имоти, вписан в публичния регистър по ЗНО, а 
именно: 

- Експертна оценка за определяне пазарната стойност на недвижим имот – 
урегулиран поземлен имот V /пет римско/ от строителен квартал 36 /тридесет и шест/ по 
плана на с. Къпиново, незастроен, целият с площ от  1 550 кв. м. /хиляда петстотин и 
петдесет квадратни метра/, в размер на 32 500 лв. /тридесет и две хиляди и петстотин 
лева/ без начислен ДДС; 

- Експертна оценка за определяне пазарната стойност на недвижим имот – 
урегулиран поземлен имот VII /седем римско/ от строителен квартал 36 /тридесет и 
шест/ по плана на с. Къпиново, незастроен, целият с площ от  1 710 кв. м. /хиляда 
седемстотин и десет квадратни метра/, в размер на 35 900 лв. /тридесет и пет хиляди и 
деветстотин лева/ без начислен ДДС; 

- Експертна оценка за определяне пазарната стойност на недвижим имот – 
урегулиран поземлен имот VIII /осем римско/ от строителен квартал 36 /тридесет и шест/ 
по плана на с. Къпиново, незастроен, целият с площ от  1 480 кв. м. /хиляда четиристотин 
и осемдесет квадратни метра/, в размер на 31 100 лв. /тридесет и една хиляди и сто лева/ 
без начислен ДДС; 

 
2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по изпълнение на настоящото решение, 
съгласно разпоредбите на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 
 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Решение № 

78/25.01.2024 г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 478/09.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение на Решение № 78 от 

25.01.2024 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 478 от 09.04.2024 г. 

ПК по ОС, ПК по ОНКР, ПК по ИВ приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н ДРАГОМИР ЙОСИФОВ: Този въпрос няма какво толкова да го 

коментираме. Тук по-скоро става въпрос за Министерството на културата, няма как да 

не взема отношение по принцип.  

Направи ми впечатление, че Министерството на културата прави акт за 

държавна собственост, с който намалява АНР „Царевец“ с 1 декар и малко. Предизвика 

в мен интерес - досега от 2008 г. с Кадастралната карта е бил приет контур, който е с 1 

декар повече, сега изведнъж държавата го намалява с 1 декар. Т.е., сега режем стените? 

Нещо ми се губи. Не трябва ли да присъединяваме към АМРП „Царевец“, а не да 

отнемаме? Знам, че Вие нямате въпрос, но няма как да не взема отношение, касае нашия 

град В. Търново и при изключително неясни обстоятелства е станало това отнемане на 

този 1 декар до Царевец. Първо. 
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И второ: искам да поздравя г-жа Дончева, изключително реално мислещ 

човек, здраво стъпил на земята, с изказването, което направи по отношение на Закона за 

културното наследство. Аз потвърждавам това, което тя каза, че аз съм казал. Този закон 

е приет без всякакво реално мислене. Този закон е пълна утопия, изключително 

недействащ, приет на Министерски съвет. Не говорим тук въобще даже и за експерти. 

Мога да го нарека, не знам, лобистки ли е, при абсолютно неясни обстоятелства. Този 

закон, ако влезе в сила, освен че ще се създаде още по-голяма разруха, още по-голяма 

анархия и още по-голям безконтролност на абсолютно всичко. Просто да си го кажа. 

Благодаря Ви, Министерство на културата! И НИНКН, между другото си чакаме все още 

проекта за ПУП. Не искам да цитирам какви думи чух за В. Търново от високо ниво, но 

няма да се предаваме.  

Бъдете учтиви и Вие да подкрепите това! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Не са заявени други изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия     брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Георги Марков: За 

7. Георги Недев: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Ирена Стасинопулу: За 

14. Лили Матева: За 

15. Мавроди Калейнски: За 

16. Методи Петров: За 

17. Мирослав Трифонов: За 

18. Момчил Иванов: За 

19. Николен Стойнов: За 

20. Петко Тюфекчиев: За 

21. Росен Иванов: За 

22. Соня Будева: За 

23. Стефан Войчев: За 

24. Стилян Найденов: За 

25. Тихомир Нанев: За 

26. Тодор Тодоров: За 

27. Христо Стоев: За 

28. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 28 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 
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РЕШЕНИЕ № 186 

 

  1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 

изменя свое Решение №78 по протокол №5 от 25.01.2024 г., както следва: 

           В точка 1 от Решението да се чете:  

било: „подробно описан в Акт за изключителна държавна собственост № 

1177/02.09.2010 г., представляващ поземлен имот с идентификатор № 10447.155.26 по 

Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Велико Търново, с НТП: За 

архитектурен паметник на културата, с площ от 211 088 кв.м.“ 

става: „подробно описан в Акт за изключителна държавна собственост № 

1806/13.12.2023 г., представляващ поземлен имот с идентификатор № 10447.155.58 по 

Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Велико Търново, с НТП: За 

архитектурен паметник на културата, с площ от 210 976 кв.м.“ 

 

         2. В останалата си част текстът на Решение №78 остава непроменен. 

 

         3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши всички необходими     

административни действия по изпълнение на настоящото решение.  

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отмяна на Решение № 

114/29.02.2024 г. на Великотърновски общински съвет за продажба на общински 

жилищен имот, Вх. № 467/04.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отмяна на Решение № 114 от 29.02.2024 

г. на Великотърновския общински съвет за продажба на общински жилищен имот, Вх. 

№ 467 от 04.04.2024 г.  

ПК по ОС приема предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания не са заявени. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия     брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Георги Марков: За 

7. Георги Недев: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Ирена Стасинопулу: За 

14. Лили Матева: За 

15. Мавроди Калейнски: За 

16. Методи Петров: Въздържал се 
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17. Мирослав Трифонов: За 

18. Момчил Иванов: За 

19. Николен Стойнов: За 

20. Петко Тюфекчиев: За 

21. Росен Иванов: За 

22. Соня Будева: За 

23. Стефан Войчев: За 

24. Стилян Найденов: Въздържал се 

25. Тихомир Нанев: За 

26. Тодор Тодоров: За 

27. Христо Стоев: За 

28. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 26 „за“, „против“ няма, 2 „въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 187 

 

 

На основание чл. 21, ал.1, т.23 и т.24 от ЗМСМА Великотърновски общински 

съвет отменя свое Решение № 114 по Протокол № 6 от 29.02.2024 г. за продажба на 

общински жилищен имот с административен адрес: ул. ,,Райна Княгиня“ № 12, ……….. 

 

ПО ТРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отмяна на Решение № 46/21.12.2023 г. на 

Великотърновски общински съвет  за продажба на общински жилищен имот, Вх. № 

468/04.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отмяна на Решение № 46 от 21.12.2023 

г. на Великотърновския общински съвет  за продажба на общински жилищен имот, Вх. 

№ 468 от 04.04.2024 г.  

ПК по ОС приема предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма заявени изказвания. 

Гласуваме предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия     брой на 

съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Георги Марков: За 

7. Георги Недев: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Ирена Стасинопулу: За 

14. Лили Матева: За 
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15. Мавроди Калейнски: За 

16. Мирослав Трифонов: За 

17. Момчил Иванов: За 

18. Николен Стойнов: За 

19. Петко Тюфекчиев: За 

20. Росен Иванов: За 

21. Соня Будева: За 

22. Стефан Войчев: За 

23. Стилян Найденов: Въздържал се 

24. Тихомир Нанев: За 

25. Тодор Тодоров: За 

26. Христо Стоев: За 

27. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 26 „за“, „против“ няма, 1 „въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 188 

 

 

На основание чл. 21, ал.1, т.23 и т.24 от ЗМСМА във връзка с чл. 44, ал. 1, т. 7 от 

НРУУЖННПОЖ, Великотърновски общински съвет отменя свое Решение № 46 по 

Протокол № 4 от 21.12.2023 г., за продажба на общински жилищен имот с 

административен адрес: гр. Велико Търново, п.к. 5000, ул. ,,Краков“ № 8, …………….. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Проект за Подробен 

устройствен план – парцеларен план за линеен обект на техническата 

инфраструктура, с. Миндя, Вх. № 391/13.03.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Проект за Подробен 

устройствен план – парцеларен план за линеен обект на техническата инфраструктура, с. 

Миндя, Вх. № 391 от 13.03.2024 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГОС приемат предложението. 

Давам думата на Десислава Иванова – кмет на с. Миндя.  

Г-жа ДЕСИСЛАВА ИВАНОВА: Поддържам положителното си становище. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от   присъстващите 

съветници. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Борис Китанов: За 

3. Валентин Точков: За 

4. Валерия-Тереза Дончева: За 

5. Венцислав Спирдонов: За 

6. Георги Марков: За 

7. Георги Недев: За 
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8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: За 

14. Ирена Стасинопулу: За 

15. Йордан Свраков: За 

16. Лили Матева: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Методи Петров: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Михаил Михалев: За 

21. Момчил Иванов: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Соня Будева: За 

26. Стефан Войчев: За 

27. Стилян Найденов: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 31 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 189 

 

На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл. 129, ал.1 и чл.110, ал.1, т.5 от Закон 

за устройство на територията (ЗУТ) и Решение № 88 от Протокол № 7/20.09.2023 г. на 

Експертния съвет по устройство на територията при Община Велико Търново, 

Великотърновският общински съвет одобрява:  

 

   Проект за подробен устройствен план – парцеларен план (ПУП – ПП) за трасе на 

линеен обект на техническата инфраструктура по чл. 64, ал. 1, т. 6 от ЗУТ, представляващ 

канална мрежа за оптична кабелна линия в обхвата на поземлени имоти (ПИ) с 

идентификатори 48278.107.121 и 48278.107.120 по кадастралната карта и кадастралните 

регистри (КККР) на с. Миндя, община Велико Търново, като част от обект „Електронна 

съобщителна мрежа – подземна канална мрежа за осъществяване на далекосъобщителни 

мрежи на „А1 България“ ЕАД на територията на с. Миндя, община Велико Търново, 

област Велико Търново“ в неурегулирана територия, с цел създаване на устройствена 

основа за изграждане на електронната съобщителна мрежа на „А1 България“ ЕАД. 

               

На основание чл. 215 от ЗУТ решението подлежи на обжалване в 30-дневен срок 

от обнародването му в „Държавен вестник", чрез Великотърновски общински съвет пред 

Административен съд – Велико Търново. 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Даване разрешение за изработване 

на Проект за изменение на ОУП на Община Велико Търново и в частта за схема на 
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пътната мрежа и Подробен устройствен план – Парцеларен план за елементите на 

транспортната техническа инфраструктура, с. Малки чифлик, Вх. № 499/10.04.2024 

г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Даване разрешение за изработване на 

Проект за изменение на ОУП на Община Велико Търново и в частта за схема на пътната 

мрежа и Подробен устройствен план – Парцеларен план за елементите на транспортната 

техническа инфраструктура, с. Малки чифлик, Вх. № 499 от 10.04.2024 г. 

ПК по УТТП приема предложението.  

Не виждам кмета на селото в залата. Тъй като точката е важна за селото, 

предлагам да отложим разискванията по точката поради отсъствието на кмета. 

Предложението за отлагане на разискванията беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: За 

6. Венцислав Спирдонов: За 

7. Георги Марков: За 

8. Георги Недев: За 

9. Гюнай Далоолу: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Дончо Бораджиев: За 

13. Драгомир Йосифов: За 

14. Иван Александров: Въздържал се 

15. Ирена Стасинопулу: За 

16. Йордан Свраков: За 

17. Лили Матева: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Методи Петров: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Михаил Михалев: За 

22. Момчил Иванов: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Соня Будева: За 

26. Стефан Войчев: За 

27. Стилян Найденов: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 30 „за“, „против“ няма, 1 „въздържал се“. 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за 

командировки в страната от Даниел Панов - кмет на Община Велико Търново, за 

периода 01.01.2024  - 31.03.2024 година, Вх. 498/10.04.2024 г. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за командировки в 

страната от Даниел Панов - кмет на Община Велико Търново, за периода 01.01.2024  - 

31.03.2024 година, Вх. 498 от 10.04.2024 г. 

ПК по БФ приема предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Не са заявени изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от   присъстващите 

съветници. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: За 

6. Венцислав Спирдонов: За 

7. Георги Марков: За 

8. Георги Недев: За 

9. Гюнай Далоолу: За 

10. Деян Куздов: За 

11. Деян Хаджийски: За 

12. Дончо Бораджиев: За 

13. Драгомир Йосифов: За 

14. Иван Александров: За 

15. Ирена Стасинопулу: За 

16. Йордан Свраков: За 

17. Лили Матева: За 

18. Мавроди Калейнски: За 

19. Методи Петров: За 

20. Мирослав Трифонов: За 

21. Михаил Михалев: За 

22. Момчил Иванов: За 

23. Николен Стойнов: За 

24. Петко Тюфекчиев: За 

25. Росен Иванов: За 

26. Стефан Войчев: За 

27. Стилян Найденов: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 

31. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 31 „за“, „против“ няма, „въздържал се“ няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 190 

 

 На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка с Наредбата за 

командировките в страната, Великотърновски общински съвет одобрява отчета за 

извършените разходи за командировки в страната от инж. Даниел Димитров Панов – 
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Кмет на Община Велико Търново, за отчетния период 01.01.2024 – 31.03.2024 година, в 

размер на 300.00 лева. 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за 

командировки в страната от Венцислав Спирдонов – Председател на 

Великотърновски общински съвет, за периода 01.01.2024 г.– 31.03.2024 година, Вх. 

№ 494/10.04.2024 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за командировки в 

страната от Венцислав Спирдонов – председател на Великотърновския общински съвет, 

за периода 01.01.2024 г.– 31.03.2024 година, Вх. № 494 от 10.04.2024 г. 

ПК по БФ приема предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението.  

Не са заявени изказвания. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от   присъстващите 

съветници. 

Предложението беше поставено на гласуване: 

1. Александра Трифонова: За 

2. Ангел Янчев: За 

3. Борис Китанов: За 

4. Валентин Точков: За 

5. Валерия-Тереза Дончева: За 

6. Георги Марков: За 

7. Георги Недев: За 

8. Гюнай Далоолу: За 

9. Деян Куздов: За 

10. Деян Хаджийски: За 

11. Дончо Бораджиев: За 

12. Драгомир Йосифов: За 

13. Иван Александров: Въздържал се 

14. Ирена Стасинопулу: За 

15. Йордан Свраков: За 

16. Лили Матева: За 

17. Мавроди Калейнски: За 

18. Методи Петров: За 

19. Мирослав Трифонов: За 

20. Михаил Михалев: За 

21. Момчил Иванов: За 

22. Николен Стойнов: За 

23. Петко Тюфекчиев: За 

24. Росен Иванов: За 

25. Соня Будева: За 

26. Стефан Войчев: За 

27. Стилян Найденов: За 

28. Тихомир Нанев: За 

29. Тодор Тодоров: За 

30. Христо Стоев: За 



Протокол № 9 от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 25.04.2024 г. 
 

75 
 

31. Юлия Тонкова: За 

Предложението беше прието с 30 „за“, „против“ няма, 1 „въздържал се“. 

 

РЕШЕНИЕ № 191 

 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка с Наредбата за 

командировките в страната, Великотърновски общински съвет одобрява отчета за 

извършените разходи за командировки в страната от Венцислав ……. Спирдонов – 

Председател на Великотърновски общински съвет, за отчетния период 01.01.2024 – 

31.03.2024 година, в размер на 829.70 лева. 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 11.23 часа. 
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